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ACTA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT

Acta núm.: 2/2018
Caràcter:   ordinari
Data: 22 de febrer de 2018
Hora que comença:  19:00 hores
Hora que acaba: 21:45 hores
Lloc: Sala de Plens de l'Ajuntament

PRESIDEIX

Annabel  Moreno Nogué, alcaldessa de la corporació 

REGIDORS ASSISTENTS

Primer tinent d’alcalde: Ramon M. Vinyes Vilà 
Segon tinent d’alcalde: Josep Manel Nogueras Iglesias 
Tercera tinent d’alcalde: Isabel Roig Casas 
Quart tinent d’alcalde: Joaquim Mas Ferré 
Cinquè tinent d’alcalde: Jordi Muñiz Palmero
Laia Martín Romano 
Carles Sala Parra 
Estanislau Fors Garcia, 
Xavier Masgrau Gonzàlez 
Susanna Mir Julià, 
Soraya Real Iglesias 
Joan Miquel Llodrà Nogueras
Viviana Pérez Clausen
David Caldeira Bacardit,  
Gerard Termes Serra,
Belén Quintero Aragon, 

ACTUA COM A SECRETARIA

Amparo Martin Muyo, secretària  de la corporació.

Assisteix la Interventora, Sra. Mònica González Serra.

ORDRE DEL DIA

1. Aprovació de l’esborrany de l’ acta de la sessió celebrada el dia 31 de gener de 2018
2. Donar compte decrets d’Alcaldia
3.  Donar compte de l’informe de morositat i pmp global de l’ajuntament d’Arenys de Mar, 4t 
trimestres 2017. (PRP2018/58)
4. Donar compte de l’informe de morositat Llei 15/2010 de Radio Arenys de Mar del quart 
trimestre 2017.(PRP2018/62)
5. Donar compte de l’informe sobre l’avaluació del compliment d’objectius de la Llei Orgànica 
2/2012 d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera quart trimestre.

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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6. Donar compte de l’execució del pressupost corresponent al quart trimestre de 2017 
7. Donar compte resolució de discrepàncies
8. Ratificació del decret  2018/118
9. Aprovació del compte de l’exercici 2016 de l’ajuntament d’Arenys de Mar integrat pel de la 
pròpia entitat i l’EPE Radio Arenys
10. Proposta modificació contracte gestió servei teatre principal. (PRP2018/85)
11. Proposta d'acord Ple aprovació addenda econòmica 2018 Servei d'atenció domiciliària 
(PRP2018/81)
12. Donar compte dels Decrets d’Alcaldia núm. 59 al 147 /2018.
13. Donar compte dels acords adoptats per la Junta de Govern Local.
14. Urgències
15. Precs i preguntes.

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

L’alcaldessa, Sra.  Annabel Moreno,  obre la sessió.

1. APROVACIÓ DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ CELEBRADA EL 
DIA 31 DE GENER DE 2018.

Se sotmet a aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió celebrada el dia 31 de gener de 
2018, distribuïda  als assistents juntament amb la convocatòria, que és aprovada, per 
unanimitat, sense cap esmena.

2. DONAR COMPTE DECRETS D’ALCALDIA.

L’alcaldessa dóna compte d’aquests Decrets:

“De conformitat amb el que preveu la legalitat vigent, dono compte al Ple de l’Ajuntament del 
següent Decret d’Alcaldia:

2. 1 Decret 2018/147, data 12 de febrer de 2018,  el qual es transcriu a continuació:

“Vist el que disposen els articles 23.3 de la Llei 7/1985 reguladora de les bases de règim local, 
55 del Decret legislatiu 2/2003 pel qual s’aprova el text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya, 47 del reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats
locals i 41. 2) del Reglament orgànic municipal on s’especifica que els tinents d’alcalde 
substituiran a l’alcalde en els supòsits d’absència.

Resolc:

1.Per absència de l’alcaldessa, Sra. Annabel Moreno Nogué, el dia 13 de febrer de 2018, 
mentre duri la celebració de la Junta de Govern Local, el 1r. Tinent d’alcalde Sr. Ramon Vinyes
Vilà la substituirà en la totalitat de les seves funcions.

2. Notificar la present resolució al Sr. Ramon Vinyes Vilà.

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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3. Donar-ne compte a la propera sessió del Ple de l’Ajuntament que es celebri d’acord amb el
que disposa l’article 47 del ROF.

4. Publicar la present resolució al BOP.”

En van restar assabentats.

3. DONAR COMPTE DE L’INFORME DE MOROSITAT I PMP GLOBAL DE 
L’AJUNTAMENT D’ARENYS DE MAR, 4T TRIMESTRES 2017.

El Sr. Ramon Vinyes  dóna compte d’aquest informe:

ANTECEDENTS

Apartat primer- Informe Trimestral de Morositat

PRIMER- El que es disposa en el següent informe, és d’aplicació a tots els pagaments efectuats 
com a contraprestació en les operacions comercials entre empreses i l’Ajuntament d’Arenys 
de Mar.

SEGON- S’acompanya l’annex 1 (pagaments realitzats en el trimestre) i l’annex 2 (factures 
pendents de pagament a final del trimestre), d’acord el compliment dels terminis previstos en 
la Llei 15/2010, de 5 de juliol, que inclou el nombre de pagaments i imports totals dels 
pagaments realitzats dins i  fora termini legal.

TERCER- Sense perjudici de la seva possible presentació i debat en el Ple de l’Ajuntament, 
aquest informe s’ha de remetre als òrgans competents del Ministeri d’ Hisenda i 
Administracions Públiques.

QUART- L’àmbit objectiu són les operacions comercials, així doncs queden fora de l’àmbit  de 
la Llei les operacions que no estan basades en una relació comercial, tal com les que són com a 
conseqüència  de la relació estatuària i de personal, el destinatari ha se ser una empresa  i en 
conseqüència queden excloses les relacions que es produeixen entre diferents entitats del 
sector públic. 
Per tant s’inclouran aquelles operacions corresponents a despeses corrents en béns, serveis i 
inversions.

Apartat segon- Període Mig de Pagament

Així mateix aquesta tresoreria inclou en aquest informe un apartat segon en el qual s’informa 
sobre compliment de la normativa vigent sobre el període mig de pagament  a proveïdors 
d’acord amb el Reial Decret 635/2014, de 25 de juliol, pel que es desenvolupa la metodologia 
de càlcul del període mig de pagament a  proveïdors de les Administracions Públiques i les 
condicions i el procediment de retenció de recursos dels règims de finançament previstos a la 
Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril , d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera.

LESGISLACIÓ APLICABLE

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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Apartat primer- relatiu a mesures de lluita contra la morositat.

Article 4 de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la que s’estableixen mesures de lluita 
contra la morositat en els operacions comercials, modificat per l’article 33 de la Llei  11/2013, 
de 26 de juliol, de mesures de suport a l’emprenedor i d’estímul de creixement i de creació de 
llocs de treball.

Llei 15/2010, de 5 de juliol , de modificació de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la qual 
s’estableixen mesures de lluita contra la morositat en les operacions comercials. Els seu article 
3 modifica la Llei 30/2007, de 30 de octubre, de contractes de Sector Públic.

Apartat 4 article 216 de Real Decret Legislatiu 3/2011, Text Refós de la Llei de Contractes del 
Sector Públic, que ha estat modificat per la disposició final primera de la Llei 13/2014, de 14 de 
juliol, de transformació per el  finançament del pagaments a proveïdors.

RDL 4/2013, de 22 de febrer, de mesures de recolzament al emprenedor i d’estímul del 
creixement i de la creació de lloc de treball. La seva Disposició Final sisena, que modifica 
l’apartat 4 de l’article 216 del Text Refós de la Llei de Contractes del Sector Públic, aprovat 
pel RDL 3/2011, de 14 de novembre.

Apartat segon- relatiu a període mig de pagament

El capítol II del Reial Decret 635/2014, de 25 de juliol, desenvolupa la metodologia de càlcul del 
període mig de pagament a proveïdors de les Administracions Públiques

Les Corporacions locals remetran al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques i 
publicaran periòdicament en el seu portal web, seguin els criteris homogenis que permetin 
garantir l’accessibilitat i transparència , d’acord el previst en l’Ordre HAP/2015/2012, d’1 
d’octubre, la informació relativa al seu període mig de pagament a proveïdors referit al 
trimestre anterior.

CONCLUSIONS

Indicadors apartat PRIMER

Primer. Període mig de Pagament (PMP) és l’indicador de dies promig que s’ha tardat a 
realitzar els pagaments (annex I). Des de la data de registre de factura fins la data de 
materialització dels pagaments sent de 64,18 dies.

Nombre de pagaments realitzats dins del període legal 645
Import de pagaments realitzats dins del període legal 1.276,605,88€
Nombre de pagaments realitzats fora del període legal 917
Import del pagament realitzat fora del període de legal  1.214.077,82€

Segon. Període mig pendent de pagament (PMPP)  és l’indicador al final del trimestre del 
període promig d’antiguitat de les operacions pendents de pagament a 31/12/2017(Annex 2). 
Des de la data de registre de la factura fins la finalització del trimestre, sent de 33,41 dies.

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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Nombre de pagaments pendents dins del període legal 725
Import de pagaments pendents dins del període legal 1.549.115,82€
Nombre de pagaments pendents fora del període legal 118
Import del pagament pendents fora del període de legal 94.438,61€

Cal tenir  en compte que  per la determinació d’aquestes dades s’ha utilitzat  la guia per 
l’elaboració d’informes de morositat del Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques.

Indicadors apartat SEGON

Primer- El període mig de pagament definit en el Reial Decret 635/2014 mesura el retard en 
pagament del deute comercial en termes econòmics, com a indicador diferent respecte al 
període legal de pagament establert en el Text Refós de la Llei de Contractes del Sector 
Públic, aprovat per RDL 3/2011, de 14 de novembre, i en la Llei  3/2004, de 29 de desembre, 
per la que s’estableixen mesures contra la morositat en les operacions comercials, recollit en 
els punts primer i segon d’aquest informes.

Aquest mesura que, amb criteris estrictament econòmics pot prendre valor negatiu si 
l’Administració paga abans de transcorregut els 30 dies naturals des de la seva presentació.

El càlcul es realitza de forma individualitzada per cada entitat que forma el grup, seguint 
posteriorment a fer-ne un de nou que pondera el període mig de pagament de forma global, 
quedant com a resultat de l’agregació de les dues entitats individuals i que detallem a 
continuació:

Entitat

Ràtio 
operacions 
pagades

Import 
Pagaments 
realitzats

Ràtio 
d'operacion
s pendents

Imports 
pagaments 
pendents PMP

Ajuntament 34,19 2.490.381,20 11,55 1.705.920,05 24,99

EPE ràdio Arenys -26,08         18.834,25 -19,11
                  

13.930,08 -23,12
PMP GLOBAL      2.509.215,45€    1.719.850,13 24,62

Segon- Retre l’esmentat informe a Ple, al Ministeri d’Economia i Hisenda, d’acord amb allò 
que disposa l’article 4.4 i 5.4 de la Llei 3/2004, de 29 de desembre,  i enviar el Ministeri i 
publicar a la web municipal.

En van restar assabentats.

4. DONAR COMPTE DE L’INFORME DE MOROSITAT LLEI 15/2010 DE RADIO 
ARENYS DE MAR DEL QUART TRIMESTRE 2017.

El Sr. Ramon Vinyes  dóna compte d’aquest informe:

De conformitat amb el que estableix l’article 4 de la llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació 
de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, pel qual s’estableixen mesures de lluita contra la 
morositat en les operacions comercials. S’emet el present informe:

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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ANTECEDENTS

PRIMER- El que es disposa en el següent informe, és d’aplicació a tots els pagaments efectuats 
com a contraprestació en les operacions comercials entre empreses i l’Ajuntament d’Arenys 
de Mar.

SEGON- Sense perjudici de la seva possible presentació i debat en el Ple de l’Ajuntament, 
aquest informe s’ha de remetre als òrgans competents del Ministeri d’ Hisenda i 
Administracions Públiques.

LEGISLACIÓ APLICABLE

-Article 4 de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la que s’estableixen mesures de lluita 
contra la morositat en els operacions comercials, modificat per l’article 33 de la Llei  11/2013, 
de 26 de juliol, de mesures de suport a l’emprenador i d’estímul de creixement i de creació de 
llocs de treball.

- Llei 15/2010, de 5 de juliol , de modificació de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la qual 
s’estableixen mesures de lluita contra la morositat en les operacions comercials. Els seu article 
3 modifica la Llei 30/2007, de 30 de octubre, de contractes de Sector Públic..

-Apartat 4 article 216 de Real Decret Legislatiu 3/2011, Text Refós de la Llei de Contractes del 
Sector Públic, que ha estat modificat per la disposició final primera de la Llei 13/2014, de 14 de 
juliol, de transformació per la Financiació del pagaments a proveïdors.

-RDL 4/2013, de 22 de febrer, de mesures de recolzament al emprenedor i d’estímul del 
creixement i de la creació de lloc de treball. La seva Disposició Final sisena, que modifica 
l’apartat 4 de l’article 216 del Text Refós de la Llei de Contractes del Sector Públic, aprovat 
pel RDL 3/2011, de 14 de novembre.

INDICADORS

Els indicadors del PMP I PMPP del quart trimestre de 2017 és el següent:

1.Període mig de Pagament (PMP) és l’indicador de dies promig que s’ha tardat a realitzar els 
pagaments. 

Import     Número PMP
    Pagaments

Adquisicions d’immobilitzat                 713,90€           1            0          
Aprovisionament i altres despeses d’explotació       18.120,35€        68            4,29
TOTAL                    18.834,25€       69            4,13   

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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2.Període mig pendent de pagament (PMPP)  és l’indicador al final del trimestre del període 
promig d’antiguitat de les operacions pendents de pagament a 30/09/2017.
                                                                           Import          Número         PMP

             Pagaments
     Adquisicions d’immobilitzat                       
           Aprovisionament i altres despeses d’explotació       13.930,08€       21            10,89
         

TOTAL       13.930,08€      

Cal tenir  en compte que  per la determinació d’aquestes dades s’ha utilitzat  la guia per 
l’elaboració d’informes de morositat del Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques.

És el que s’informa en relació al informe de morositat del quart trimestre de 2017.

En van restar assabentats.

5. DONAR COMPTE DE L’INFORME SOBRE L’AVALUACIÓ DEL 
COMPLIMENT D’OBJECTIUS DE LA LLEI ORGÀNICA 2/2012 D’ESTABILITAT 
PRESSUPOSTÀRIA I SOSTENIBILITAT FINANCERA QUART TRIMESTRE.

El Sr. Ramon Vinyes  dóna compte d’aquest informe:

Atès que la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat 
financera, en endavant LOEPSF, regula el principi de transparència com a base del 
funcionament de les Administracions Públiques, i per això resulta clau el rendiment de comptes 
i el control de la gestió econòmica per a contribuir a generar confiança en el correcte 
funcionament del sector públic.

Vist que a l'article 6 de la LO 2/2012, de 27 d'abril, es recull el principi de transparència i que 
les Administracions Públiques subministraran tota la informació necessària per al compliment 
de les disposicions d'aquesta llei.

Considerant que el desenvolupament reglamentari a que es refereix l’esmentat article de la 
LOEPSF, l’ha realitzat el  Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques, a través de l’Ordre 
HAP/2105/2012, d’1 d’octubre, modificada per l’Ordre HAP/2082/2014, i en concret, sobre les 
obligacions trimestrals de subministrament d’informació, s’ha recollit a l’article 16.

Atès que els articles 14 i 16 de l’Ordre, sobre obligacions mensuals i trimestrals de 
subministrament d’informació de les Comunitats Autònomes i les Corporacions Locals, han 
entrat en vigor l’1 de gener de 2013, de conformitat amb la disposició transitòria única de 
l’Ordre.

Considerant que de conformitat amb el regulat a l’ article 16 de l’Ordre HAP/2105/2012, d’1 
d’octubre, l’ajuntament ha complert amb l’obligació de remissió de subministrament de la 
informació trimestral corresponent al quart trimestre de 2017, en temps i forma, el dia 31 de 
gener de 2018. Havent-se tramès la totalitat de la informació requerida pel Ministeri d’Hisenda 
i Administracions Públiques a través de la plataforma telemàtica habilitada a l’ ”Oficina Virtual 
de les Entitats Locals”.

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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Atès que en quan a la necessitat de donar compte al Ple, el Reial Decret 1463/2007, de 2 de 
novembre, que desenvolupa la Llei 18/2001, d’Estabilitat Pressupostària, establia en el seu 
article 16.2 l’obligatorietat d’emetre informe d’intervenció de compliment de l’objectiu 
d’estabilitat i donar compte al Ple en els supòsits dels expedients de determinades 
modificacions de crèdit. En l’actualitat amb l’entrada en vigor de la LOEPSF i l’Ordre Ministerial 
de desenvolupament sobre les obligacions de subministrament d’informació, segons 
contestació emesa per la Subdirecció General d’Estudis i Finançament de les Entitats Locals a 
pregunta de “Cosital Network”, la verificació del compliment dels objectius d’estabilitat i de la 
regla de la despesa no es requisit previ necessari per l’aprovació dels expedients de 
modificació, sinó que procedeix l’actualització trimestral de l’informe d’intervenció de 
compliment dels objectius a que es refereix l’Ordre HAP2105/2012.

És per tot això que es dona compte al Ple de la informació del quart trimestre de 2017 de 
l’execució pressupostària comunicada pel compliment de les obligacions de subministrament 
d’informació previstes a la Llei orgànica d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera, 
d’acord amb els formularis remesos que s’adjunten com Annex i d’on es desprenen les 
següents dades en relació a les previsions d’evolució de les ORN, els DRN al tancament de 
l’exercici i als càlculs realitzats per l’acreditació del compliment de l’objectiu d’estabilitat 
pressupostària, de la regla de la despesa i del límit de deute

1) Resum classificació econòmica, Entitat local09-08-006-AA-000 Arenys de Mar
     

Ejercicios cerrados

Previsiones iniciales 
Presupuesto 2017

(A) Estimación 
Previsiones 

definitivas al final 
de ejercicio (1)

(B) Derechos 
Reconocidos Netos 

(2)

Recaudación Liquida 
(2)

Recaudación Liquida 
(2)

Desviación 
(B)/(A)-1

Observac
iones

1 Impuestos directos
2 Impuestos indirectos

3 Tasas y otros 
ingresos

4 Transferencias 
corrientes

5 Ingresos 
patrimoniales

6 Enajenación de 
inversiones reales

7 Transferencias de 
capital

8 Activos financieros
9 Pasivos financieros

Ejercicios cerrados

Créditos iniciales 
Presupuesto 2017

(A) Estimación 
Créditos definitivos 
al final de ejercicio 

(1)

(B) Obligaciones 
Reconocidas Netos 

(2)
Pagos Liquidos (2) Pagos Liquidos (2) Desviación 

(B)/(A)-1
Observac

iones

1 Gastos de personal

2 Gastos en bienes 
corrientes y servicios

3 Gastos financieros

4 Transferencias 
corrientes

5
Fondo de 
contingencia y Otros 
imprevistos

6 Inversiones reales

7 Transferencias de 
capital

8 Activos financieros
9 Pasivos financieros

GASTOS

Total Gastos

(1) Estimación Previsiones definitivas al final ejercicio - Presupuesto actualizado , incluyendo las modificaciones ya tramitadas y/o previstas tramitar hasta final de ejercicio

(2) Datos de ejecución acumulados a final del trimestre vencido

Ejercicio Corriente

INGRESOS

Total Ingresos

Ejercicio Corriente

7.882.350,00 7.882.350,00 8.954.865,95 7.981.651,64 509.069,81 0,14
   155.000,00 155.000,00 323.696,41 272.782,35 6.313,32 1,09
4.232.450,00 4.250.872,99 4.758.671,50 3.945.389,25 542.164,54 0,12

3.953.046,29 4.152.652,42 4.422.588,19 3.808.935,08 681.895,42 0,07

   258.330,00 258.330,00 216.215,85 202.588,21 43.153,43 -0,16

  550.156,97 1.069.690,72 223.180,16 197.187,59 350.893,37 -0,79

   25.000,00 4.995.771,63 1.758,68 289,66 4.100,93 -1,00
  957.628,07 3.297.300,06 1.963.806,10 1.963.806,10 0,00 -0,40
18.013.961,3 26.061.967,82 20.864.782,84 18.372.629,8 2.137.590,82 -0,96

6.843.432,96 7.067.830,05 6.689.999,91 6.559.783,05 128.547,87 -0,05
7.448.775,87 8.425.287,43 6.942.841,54 6.075.620,77 711.003,44 -0,18

129.140,13 129.140,13 65.863,55 37.548,39 2.676,44 -0,49
719.844,11 837.295,52 619.469,27 586.550,53 52.343,15 -0,26

70.000,00 6.020,96 0,00 0,00 0,00 -1,00

1.628.960,43 7.486.145,85 2.220.049,31 1.675.147,72 102.453,31 -0,70
16.000,00 124.238,22 19.000,00 19.000,00 0,00 -0,85

25.000,00 54.881,60 1.758,68 1.369,00 0,00 -0,97
1.132.807,83 1.931.128,06 1.862.366,49 1.862.366,49 0,00 -0,04
18.013.961,3 26.061.967,8 18.421.348,7 16.817.385,9 997.024,21 -4,49

2)Compte de pèrdues i guanys, Entitat Pública Empresarial Ràdio Arenys 09-08-006-AI-001
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Situación fin 
trimestre 
vencido

(No aplica)

700, 701, 702, 703, 704,705, (706), 
(708), (709) 1.Importe neto de la cifra de negocio

71*, 7930, (6980) 2. Variación de existencias de productos 
terminados y en curso de fabricación

73 3. Trabajos realizados por la empresa 
para su activo

(600), (601), (602), 606, (607), 608, 
609, 61*, (6931), (6932), (6933), 

7931, 7932, 7933
4. Aprovisionamientos

740, 747, 75 5. Otros ingresos de explotación.

(64) 6. Gastos de personal.

(62), (631), (634), 636, 639, (65), 
(694), (695), 794, 7954 7. Otros gastos de explotación.

(68) 8. Amortización de inmovilizado.

746** 9. Imputación de subvenciones de 
inmovilizado no financiero y otras.

7951, 7952, 7955 10. Excesos de provisiones.

(670), (671), (672), (690), (691), 
(692), 770, 771, 772, 790, 791, 792

11. Deterioro y resultado por 
enajenaciones del inmovilizado.

11a. Subvenciones concedidas y 
transferencias realizadas por la entidad

- al sector público local de carácter 
administrativo

- al sector público local de carácter 
empresarial o fundacional

- a otros

12. Otros resultados.

A) RESULTADO DE EXPLOTACIÓN 
(1+2+3+4+5+6+7+8+9+10+11+11a+12)

760, 761, 762, 769, 746 13. Ingresos financieros.

(660), (661), (662), (664), (665), 
(669) 14. Gastos financieros.

(663), 763 15. Variación de valor razonable en 
instrumentos financieros.

(668), 768 16. Diferencias de cambio.

(666), (667), (673), (675), (696), 
(697), (698), (699), 766, 773, 775, 

796, 797, 798, 799

17. Deterioro y resultado por 
enajenaciones de instrumentos 
financieros.

18. Otros ingresos y gastos de carácter 
financiero

B) RESULTADO FINANCIERO 
(13+14+15+16+17+18).

C) RESULTADO ANTES DE IMPUESTOS 
(A+B)

(6300)*, 6301*, (633), 638 19. Impuestos sobre beneficios.

D) RESULTADO DEL EJERCICIO (C+19)

CUENTA DE PÉRDIDAS Y GANANCIAS

Previsión del Ejercicio:

Información referida al periodo: Previsión 
inicial 2017

Situación fin 
trimestre 
vencido

31/XII/2016

74.400,00 150.710,24 150.710,24 101.721,05

0,00 0,00 0,00 0,00

0,00 0,00 0,00 0,00

0,00 0,00 0,00 0,00

241.418,61 239.918,60 239.918,60 244.775,18

-239.918,61 -259.591,18 -259.591,18 -246.119,41
-75.700,00 -124.222,60 -124.222,60 -99.155,53

-2.588,20 -3.945,08 -3.945,08 -2.262,01

2.588,20 3.945,08 3.945,08 2.262,01

0,00 0,00 0,00 0,00

0,00 0,00 0,00 0,00

0,00 0,00 0,00 0,00

0,00 0,00 0,00 0,00

0,00 0,00 0,00 0,00

0,00 0,00 0,00 0,00
0,00 0,00 0,00 0,00

200,00 6.815,06 6.815,06 1.221,29

0,00 0,01 0,01 0,08

-200,00 0,00 0,00 0,00

0,00 0,00 0,00 0,00

0,00 0,00 0,00 0,00

0,00 0,00 0,00 0,00

0,00 0,00 0,00 0,00

-200,00 0,01 0,01 0,08

0,00 6.815,07 6.815,07 1.221,37

0,00 0,00 0,00 0,00

0,00 6.815,07 6.815,07 1.221,37
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3)Informe actualitzat avaluació-Resultat Estabilitat Pressupostària Grup Administració 
Pública 

Entidad Ingreso
no financiero

Gasto
no financiero

Ajustes
propia 
Entidad

Ajustes por
operaciones 

internas

Capac./Nec.
Financ. 
Entidad

09-08-006-AA-000 Arenys de Mar 18.899.218,06 16.557.223,58 -989.111,66 0,00 1.352.882,82

09-08-006-AI-001 Entidad 
Pública Empresarial Ràdio Arenys 409.628,84 406.530,07 0,00 0,00 3.098,77

Capacidad/Necesidad Financiación de la Corporación Local 1.355.981,59
Objetivo en 2017 de Capacidad/Necesidad Financiación de la Corporación 

contemplado en el Plan Económico Financiero aprobado 9.365,00

LA CORPORACIÓN LOCAL CUMPLE CON EL OBJETIVO DE ESTABILIDAD PRESUPUESTARIA  

      4)Informe actualitzat compliment de la Regla de la Despesa 4t trimestre exercici 2017

Entidad

Gasto 
computable

Liq.2016 
sin IFS

(GC2016)
(1)

Gasto 
invers
iones
financ
ieram
ente 

sosten
ibles

(2016
)

(11)
(2)=((1)- )-(11)) 

*(1+TRCPIB)

Aumentos/
disminucione

s
(art. 12.4)

Pto.Act. 
2017

(IncNorm20
17)
(3)

Gasto 
inversione

s
financiera

mente
sostenible
s (2017) 

(4)

Límite de la 
Regla Gasto
(5)=(2)+(3

)

Gasto 
computable 
Liquidación 

2017
(GC2017)

(6)
09-08-006-AA-
000 Arenys de 
Mar

13.723.454,
10 0,00 14.011.646,64 0,00 0,00 14.011.646,

64 15.167.713,07

09-08-006-AI-
001 Entidad 
Pública 
Empresarial 
Ràdio Arenys

346.397,47 0,00 353.671,82 0,00 0,00 353.671,82 406.530,07

Total de gasto 
computable

14.069.851
,57 0,00 14.365.318,46 0,00 0,00 14.365.318

,46
15.574.243,1

4

Diferencia entre el "Límite de la Regla del Gasto" y el "Gasto computable Liq.2017" 
(GC2017) (5)-(6) -1.208.924,68

% incremento gasto computable 2017 s/ 2016 10,69

LA CORPORACIÓN NO CUMPLE CON EL OBJETIVO DE LA REGLA DEL GASTO de acuerdo con LO 
2/2012. Esta valoración es sin perjuicio del cumplimiento o incumplimiento establecido en el 
Plan Económico Financiero (PEF)
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5)Informe del nivell de deute viu al final del període actualitzat.

Deuda viva al final del período

Entidad

Deud
a a 

corto 
plazo

Emisione
s de 

deuda

Operaciones 
con

Entidades 
de

crédito

Factorin
g sin 

recurso

Avales 
ejecutados 

- 
reintegrado

s

Otras 
operacione

s
de crédito

Con 
Administracione

s
Públicas (1) 

(FFEL)

Total Deuda 
viva

al final del 
período

09-08-006-
AA-000 
Arenys de 
Mar

0,00 0,00 3.915.826,00 0,00 0,00 113.655,00 0,00 4.029.481,00

09-08-006-
AI-001 
Entidad 
Pública 
Empresarial 
Ràdio 
Arenys

0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

Total 
Corporació
n Local 

0,00 0,00 3.915.826,0
0 0,00 0,00 113.655,00 0,00 4.029.481,0

0

Nivel Deuda Viva 4.029.481,00

                       En van restar assabentats.

6. DONAR COMPTE DE L’EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST CORRESPONENT 
AL QUART TRIMESTRE DE 2017.

El Sr. Ramon Vinyes  dóna compte d’aquest informe:

Vist l’article 207 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals, que estableix que la Intervenció de l’entitat 
local remetrà al Ple de l’entitat, per conducte de la presidència, informació de l’execució dels 
pressupostos i del moviment de la tresoreria per operacions pressupostàries independents i
auxiliars del pressupost i de la seva situació, en els terminis i amb la periodicitat que el Ple 
estableixi.

Vistes les regles 52 i 53 de la Instrucció del Model Normal de Comptabilitat Local, aprovada 
per Ordre HAP/1781/2013, de 20 de setembre, on s’estableixen l’elaboració i contingut de la
informació periòdica per al Ple de la Corporació regulada a l’article 207 del TRLRHL esmentat.

Vist l’article 42è de les Bases d’Execució del Pressupost per a l’any 2017, on s’estableix que la
Intervenció General Municipal remetrà al Ple de l’entitat per conducte de la presidència, per 
trimestres vençuts, informació sobre l’execució del pressupost de l’Ajuntament i dels 
moviments de tresoreria.

Vistos els Estats d’Execució del Pressupost i del moviment de la tresoreria elaborats per la 
Intervenció Municipal.

És per tot això que es dona compte al Ple de la informació sobre l’execució del pressupost de
l’Ajuntament i del moviment de la tresoreria referent al quart trimestre de l’any 2017 d’acord 
amb els Estats que s’adjunten com Annex i d’ on es desprenen les següents dades:

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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- Obligacions reconegudes netes a 31/12/2017                     18.044.162,38 euros
- Drets reconeguts nets a 31/12/2017                                  21.151.282,57 euros
- Tresoreria a 31/12/2017 (pressupostari/no pr.)                  12.188.261,80 euros

En van restar assabentats.

7. DONAR COMPTE RESOLUCIÓ DE DISCREPÀNCIES.

El Sr. Ramon Vinyes  dóna compte d’aquest informe:

INFORME D’INTERVENCIÓ 17/2018

Mònica González Serra, Interventora de l’Ajuntament d’Arenys de Mar, emet el següent 
informe en compliment del que disposa l’article 218 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 
març, pel que s’aprova el Text Refós de la Llei reguladora de les hisendes local en la redacció 
donada per la Llei 27/2013, de 22 de desembre, de racionalització i sostenibilitat de 
l’Administració Locals

Primer: Les resolucions adoptades pel President de l’Entitat Local fins a 7 de febrer de 2018 
són les que es relacionen a continuació: 

Núm 
expedient 
ABSIS 

Núm 
decret 

Data decret Núm informe 
intervenció 

Assumpte

2018/145 2018/126 07/02/2018 8/2018 Nomenament agent policia local 

Sr. Estanislau Fors: Nosaltres hem vingut dimarts i dimecres i no hem tingut accés a la 
informació perquè no estava disponible, quan havia d’estar disponible des de dilluns.
 
En van restar assabentats.
 
8. RATIFICACIÓ DEL DECRET  2018/118
 
L’alcaldessa,  dóna compte d’aquesta proposta:
 
“Donar compte del decret 2018/118, de data 5 de febrer de 2018, següent:
 
Fets
 
El Ple d’aquest Ajuntament  en sessió ordinària en sessió ordinària de 22 de desembre de 
2017, va aprovar inicialment el Pressupost i la Plantilla per al any 2018 que posteriorment va 
ser aprovat definitivament pel Ple Corporatiu en sessió celebrada el 31 de gener de 2018.
 
S’ha detectat una errada material  en el document annex als acords d’aprovació inicial i 
definitiva del Pressupost i de la plantilla per al 2018, doncs en el títol del quadre de plantilla on 
diu:
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“PLANTILLA PLACES FUNCIONARIS DE CARRERA, PERSONAL LABORAL I PERSONAL 
EVENTUAL PER L’ANY 2017 DE L’AJUNTAMENT D’ARENYS DE MAR”; 
 
ha de dir:
 
“PLANTILLA PLACES FUNCIONARIS DE CARRERA, PERSONAL LABORAL I PERSONAL 
EVENTUAL PER L’ANY 2018 DE L’AJUNTAMENT D’ARENYS DE MAR”;
 
Raonaments Jurídics 
 
L’art. 109.2 de la llei 39/2015 d’1 d’octubre del Procediment administratiu comú de les 
Administracions Públiques, determina que: “2.- Les Administracions Públiques podran també 
rectificar en qualsevol moment, d’ofici o a instància dels interessats, els errors materials, de fet 
o aritmètics existents en els seus actes”.
 
Vist l’informe de la cap de RRHH i organització, i en exercici de les competències que m’atorga 
l’article 21.1k) per raó de la urgència existent en l’entrada en vigor del pressupost i la plantilla..
 
Resolc:
 
Primer.- Rectificar l’ errada material existent en el document annex al Pressupost  i a la 
plantilla per al 2018, aprovats inicialment pel  Ple municipal el 22 de desembre de 2017 i 
definitivament per acord Plenari de data 31 de gener de 2018, en el  títol del quadre de 
plantilla en el sentit que allà on diu:
 
“PLANTILLA PLACES FUNCIONARIS DE CARRERA, PERSONAL LABORAL I PERSONAL 
EVENTUAL PER L’ANY 2017 DE L’AJUNTAMENT D’ARENYS DE MAR”; 
 
ha de dir:
 
“PLANTILLA PLACES FUNCIONARIS DE CARRERA, PERSONAL LABORAL I PERSONAL 
EVENTUAL PER L’ANY 2018 DE L’AJUNTAMENT D’ARENYS DE MAR”;
 
Segon.- Sotmetre  aquest decret a ratificació del Ple de l’Ajuntament, en la primera sessió que 
celebri.”
 
Sotmesa aquesta proposta a votació, s’aprova per unanimitat.
 
9. APROVACIÓ DEL COMPTE GENERAL DE L’EXERCICI 2016 DE 
L’AJUNTAMENT D’ARENYS DE MAR INTEGRAT PEL DE LA PRÒPIA 
ENTITAT I L’EPE RADIO ARENYS.
 
(Per un error a l’ordre del dia es feia  consta com al títol “Aprovació del compte de l’exercici 
2016 de l’ajuntament d’Arenys de Mar integrat pel de la pròpia entitat i l’EPE Radio Arenys”)
 
El Sr. Ramon Vinyes dóna compte d’aquesta proposta:
 
En l’exercici 2017 s’ha format el Compte General de l’Ajuntament d’Arenys de Mar referent a 
l’exercici 2016, d’acord amb allò que preceptua l’Ordre HAP/1781/2013, de 20 de setembre, 
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per la que s’aprova la Instrucció del model normal de comptabilitat local, mostrant la imatge 
fidel del patrimoni, de la situació financera, dels resultats i de l’execució del pressupost.
 
Vist l’informe d’intervenció 20/2017, relatiu a la Liquidació del Pressupost de 2016 de 
l’Ajuntament d’Arenys de Mar, l’informe d’intervenció 21/2017 i 155/2017 i 156/2017. 
 
Els estats i comptes anuals de l’exercici pressupostari 2016, que inclouen tant els referents a 
l’Ajuntament com els de l’empresa pública empresarial Ràdio Arenys, es van sotmetre a 
informe de la Comissió Especial de Comptes, la qual va emetre el seu dictamen favorable, en 
data 27 de desembre de 2017. Exposat el Compte General al públic en el Butlletí Oficial de la 
Província de 4 de gener de 2018, pel període reglamentari, no s’hi varen formular 
reclamacions, al·legacions ni observacions.
 
D’acord amb els articles 208 a 212 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el Text 
refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, en relació amb la tramitació i el contingut, es 
proposa al Ple l’adopció dels següents ACORDS: 
 
1.- Aprovar el Compte General de l’exercici 2016 de l’Ajuntament d’Arenys de Mar, que 
s’adjunta com Annex, integrat pel de la pròpia entitat i el de l’entitat pública empresarial Ràdio 
Arenys, i que està format pels següents estats: 
 
En relació a l’Ajuntament:
 

 Balanç
 Compte del Resultat Econòmic – Patrimonial
 Estat de canvis en el patrimoni net
 Estat de fluxos d’efectiu
 Estat de Liquidació del Pressupost
 Memòria

 
amb la següent documentació complementària:
 

 Acta d’arqueig
 Notes o certificacions de saldos bancaris

 
En relació a l’entitat pública empresarial Ràdio Arenys:
 

 Balanç
 Compte del Resultat Econòmic – Patrimonial
 Memòria
 Estat de canvis en el patrimoni net

 
2.- En virtut del que disposa l’article 220.4 del TRHL, que es tingui per presentat i per 
examinat l’informe de control financer realitzat per la Intervenció municipal sobre els comptes 
anuals tancats a 31 de desembre de 2016 de l’entitat pública empresarial Ràdio Arenys.
 
3.- Rendir els esmentats comptes de la corporació, esdevinguts com a resultat de l’exercici 
econòmic 2016, a la Sindicatura de Comptes, d’acord amb el que determinen els articles 
esmentats en la seva part expositiva.
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Sr. Ramon Vinyes: Gran part d’aquesta informació ja es va donar a conèixer als regidors 
quan es va presentar la liquidació. Aquí hi ha un element nou, a part de la liquidació, que és tot 
l’expedient muntat tal com mana el Compte General i amb l’informe sobre el control financer 
que s’ha fet a l’entitat pública empresarial Ràdio Arenys relatiu a  l’exercici 2016, que diu 
bàsicament que Ràdio Arenys està funcionant amb els cànons  normals, i per tant no hi ha cap 
problema, hi ha un parell de coses a corregir, però actualment està funcionant perfectament en 
l’aspecte econòmic, i això ho afegim també a la informació del Ple i de l’Ajuntament. 
Recordem  que  el resultat pressupostari i romanent de tresoreria ha estat positiu. L’any 2016 
va tenir un resultat pressupostari ajustat de 2.452.563,53 i el romanent de tresoreria de 
4.254.454,28.
 
Sotmesa aquesta proposta a votació s’ha aprovat amb el sentit del vot següent:
 
Vots a favor: Sra. Annabel Moreno Nogué,  Sr. Ramon Vinyes, Sr. Josep Manel Nogueras 
Iglesias, Sra. Isabel Roig Casas, Joaquim Mas Ferré, Sr. Jordi Muñiz Palmero Sra. Laia Martín 
Romano, Sr. Carles Sala Parra,  Sr. Estanislau Fors Garcia, Sr. Xavier Masgrau Gonzàlez, Sra. 
Susanna Mir Julià, Sra. Soraya Real Iglesias, Sr. Joan Miquel Llodrà Nogueras, Sra. Viviana Pérez 
Clausen i  Sra. Belén Quintero Aragon
 
Abstenció: David Caldeira Bacardit i Sr. Gerard Termes Serra 
 
10. PROPOSTA MODIFICACIÓ CONTRACTE GESTIÓ SERVEI TEATRE 
PRINCIPAL.  PRP2018/85).

La Sra. Isabel Roig dóna compte d’aquesta proposta:

Antecedents

1.- En sessió de Ple de data 27 de setembre de 2006 es va aprovar l’expedient de contractació 
del servei públic municipal de teatre, música i dansa, contracte que, en el procediment licitatori 
obert, mitjançant concurs i tramitació ordinària dut a l’efecte, va resultar adjudicat a la 
SOCIETAT CORAL L’ESPERANÇA per acord del Ple de data 27 de desembre de 2006. El 
contracte fou formalitzat en data 15 de febrer de 2007, però establint que l’inici de la 
concessió s’entendria a data 1 de gener de 2007.

La clàusula 5 del plec de clàusules administratives particulars que formen part del contracte 
formalitzat, estableix que el termini màxim de la concessió és de cinc anys, termini que és 
susceptible de pròrrogues per terminis de cinc anys, fins a un màxim de vint-i-cinc.

El contracte esmentat ha estat objecte de cinc pròrrogues, la darrera de les quals va ser 
acordada per decret de data 30 de desembre de 2015, ratificada pel Ple Corporatiu en sessió 
de data 28 de gener de 2016, i finalitza el 31 de desembre de 2020.

2.- A les clàusules 11,12 i 13 del Plec de clàusules administratives particulars del contracte que 
va regir el concurs tramitat per a adjudicar mitjançant concessió la gestió indirecta del servei 
públic de teatre, música i dansa, es regulen l’explotació del servei, la retribució del 
concessionari i els ingressos i despeses del pressupost d’explotació.
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3.- El tècnic de Cultura en informe de data 19 de desembre de 2016 informa en el sentit de 
proposar la modificació del contracte de gestió del servei públic municipal de teatre, música i 
dansa, ampliant els bens adscrits al servei amb la finca de Can Vives de propietat municipal i 
que està al costat del teatre.

4.- En data 7 de juliol de 2017 l’ enginyer municipal emet informe en relació a la proposta de 
costos principals de manteniment associats a l’espai ampliat.

5.- Informe conjunt Secretària-Intervenció.

Fonaments jurídics

Primer.- Pel que fa a la modificació del contracte i de conformitat amb el que es preveu als 
articles 163, del RDL 2/2000, de 16 de juny, pel que s’aprova el text refós de la Llei de 
Contractes de les Administracions Públiques, normativa vigent en el moment inicial del 
contracte, aplicable en virtut del que es preveu a disposició transitòria primera del RDL 
3/2011, de 14 de novembre, pel que s’aprova el text Refós de la Llei de Contractes del Sector 
Públic,

“.../.. L’Administració podrà modificar , per raons d’interès públic, les característiques del servei 
contractat i les tarifes que han de ser abonades pels usuaris.

Quan les modificacions afectin al règim financer del contracte, l’administració haurà de compensar al 
contractista de manera que es mantingui l’equilibri dels supòsits econòmics que van ser considerats 
com a bàsics en l’adjudicació del contracte.

En el supòsit que els acords que dicti l’Administració respecte al desenvolupament del servei no tinguin
transcendència econòmica, el contractista no tindrà dret a indemnització per raó dels mateixos. “

Segon.- La clàusula 28 del Plec de clàusules administratives particulars del contracte que va 
regir el concurs tramitat per a adjudicar mitjançant concessió la gestió indirecta del servei 
públic de teatre, música i dansa, establia que :

“.../... L’Ajuntament podrà modificar , per raons d’interès públic , les característiques del servei.

Quan les modificacions afectin al règim financer de la concessió, l’ Ajuntament haurà de compensar al 
contractista de manera que es mantingui l’equilibri dels elements econòmics que foren considerants 
bàsics en l’adjudicació del contracte.

Quan els acords que dicti l’Ajuntament respecte al desenvolupament del servei no tinguin 
transcendència econòmica, el contractista no tindrà dret a cap indemnització.”

No obstant l’anterior, de conformitat amb l’informe 4/2012, de 30 de març, de la Junta 
Consultiva de Contractació Administrativa de la Generalitat de Catalunya, la modificació del 
contracte, a més de complir la normativa continguda, en aquest cas al RDL2/2000, ha 
respectar, en tot cas, les exigències del dret comunitari i, en especial, els principis generals que 
informen la contractació pública segons la doctrina jurisprudencial del Tribunal de Justícia de la 
Unió Europea, que en resum son, que la potestat de modificació ha de ser utilitzada amb 
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caràcter restrictiu i excepcional, per a satisfer raons d’interès públic i que no pot suposar una 
alteració substancial del contracte, llevat que estigués previst als Plecs.

Tercer.- En l’acord d’adjudicació es feien contar les següents condicions econòmiques, tot i 
que no es deia expressament que fossin bàsiques:

Pressupost de gestió 128.180 €

Subvenció a rebre de l’Ajuntament 94.548€/any

Tarifa d’us del teatre per tercers 824€dia

Tot i que expressament no es diu en l’adjudicació que les condicions econòmiques que 
s’indiquen en l’adjudicació son bàsiques, s’ha de pressuposar que ho son i que marquen la 
situació inicial pel manteniment de l’equilibri econòmic.

Quart.- En el present supòsit, es proposa ampliar els espais adscrits al servei amb la finca de 
Can Vives, situada al c/ de l’Església núm. 49,propietat municipal, situada al costat del teatre.

Segons l’informe del tècnic de cultura, es tracta d’una modificació derivada d’una causa 
imprevisible i està fonamentada en l’interès públic ja que ha de permetre ampliar l’equipament 
per garantir l’accés de vehicles fins a peu d’escenari, engrandir l’espai escènic, crear un 
magatzem, sales d’assaig i tallers i vestuari.

l’enginyer al seu informe va calcular que els increment de costos que suposa l’ampliació 
d’espais es de 9.064,47€ anuals.

Cinquè.- En haver-se justificat l’increment de costos i per tant el trencament de l’equilibri 
econòmic inicial, l’Ajuntament podria restablir l’equilibri incrementant tarifes o la subvenció 
anual amb que es retribueix la concessionari

Sisè.- Vist que el contractista ha manifestat la seva conformitat amb la modificació.

Es proposa al Ple Corporatiu, l’adopció dels següent acords:

I.- Modificar el contracte del servei públic municipal de teatre, música i dansa, adjudicat per 
acord Plenari de data 27 de desembre de 2006 a la Societat Coral L’Esperança, NIF. G-
58376799, i prorrogat per acords de 26 d’octubre de 2011, 19 de desembre de 2012, 30 de 
desembre de 2013, 28 de gener de 2015, 30 de desembre de 2015 i ratificat pel Ple de 
l’Ajuntament en data 28 de gener de 2016, en el sentit d’adscriure a la prestació del servei la 
finca de Can Vives, situada al c/ de l’Església núm. 49, situada al costat del teatre Principal, de 
conformitat amb el Plec de clàusules administratives particulars del contracte que va regir el
concurs tramitat per a adjudicar mitjançant concessió la gestió indirecta del servei públic de 
teatre, música i dansa.

2.-Com a conseqüència de l’anterior modificació, modificar la subvenció municipal a satisfer 
per l’Ajuntament d’Arenys de Mar a la concessionària, la Societat Coral L’Esperança, en la 
quantitat anual de 9.064,47 €
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3.- La modificació del contracte tindrà efectes des del dia següent al de la formalització del 
corresponen contracte.

4.- Requerir a la concessionària, la Societat Coral L’Esperança, per tal que procedeixi a 
incrementar la garantia definitiva constituïda en la quantitat de 362,58 € i per tal que formalitzi 
el contracte de modificació quan sigui requerit per l’Ajuntament.

5- Autoritzar i disposar una despesa en concepte de subvenció nominativa en favor de la 
Societat Coral L’Esperança per import de 9.064,47 €.

6.- Notificar els presents acords als interessats i als serveis d’Intervenció i de Tresoreria 
municipal.

Sra. Isabel Roig: Avui tanquem un dels temes que teníem pendents amb la Societat Coral 
l’Esperança, es tracta és de posar al dia la modificació del contracte subscrit amb la Societat 
Coral l’Esperança amb la finalitat d’incorporar-hi l’explotació de l’espai  de Can Vives, situat al 
costat de la finca del Principal, que ha servit per ampliar l’equipament, per engrandir l’escenari, 
etc. 
Aquesta modificació és una causa justa ja que en el moment que es va adjudicar el servei públic 
de teatre, música i dansa,  la finca de Can Vives no era municipal. L’esmentada modificació ha 
comportat un augment de càrregues per a la Societat Coral l’Esperança, que gestiona el 
Teatre, imputables a capítol de subministrament d’aigua, llum, neteja o de gestions no previstes 
en el contracte original. 

L’article 28 de l’esmentat contracte preveu la revisió de preus del plec de clàusules  per raons 
d’interès públic i característiques del servei i quan les modificacions afectin el règim financer de 
la concessió, l’ Ajuntament haurà de compensar el concessionari de manera que es mantingui 
l’equilibri dels elements econòmics que foren considerants bàsics en l’adjudicació del contracte.
 
És per aquest motiu que la Regidoria de Cultura va iniciar un expedient per modificar el 
contracte. Els Serveis Tècnics municipals han fet un informe de l’estudi econòmic que 
comporta el nou equipament i l’enginyer ha fet un informe que calcula que l’increment de 
costos que suposa l’ampliació d’espais és de 9.064,47€ anuals. La Societat Coral l’Esperança ha 
manifestat la seva conformitat amb aquesta modificació.
 
Sra. Belén Quintero: Nosaltres votarem a favor d’aquest punt. Crec que és un tema  que 
s’ha de desencallar des de fa molts anys i és prou important per tenir-lo mes avançat del que 
ho està. També donar les gràcies a la regidora per la informació que ens ha donat.
 
Sr. Gerard Termes: Evidentment hi votarem a favor, i ens n'alegrem, però no ho podem 
celebrar, perquè quan les coses costen tant i arriben tan tard ja no queden ganes ni de 
celebrar-ho.
 
Can Vives es va començar a utilitzar el 22/11/15, per tant, fa 2 anys i 3 mesos que el Teatre 
l'utilitza en precari i, evidentment, sense rebre la compensació econòmica per cobrir les 
despeses extres per l'augment de les instal·lacions.
 
Tampoc ho podem celebrar perquè encara queden molts temes per resoldre amb el Teatre.
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D'entrada, no entenem per què el pagament fraccionat de la subvenció sempre arriba tard, 
quan en teoria s'hauria de fer el dia 20 de cada mes.
 
També cal solucionar el problema de poder fer l'augment anual de l'opció, que no s'actualitza 
des del 2010, amb la pèrdua de recursos que això comporta per al Teatre.
 
Entenem que la particular fórmula de gestió del Teatre topa amb els estàndards que s'entenen 
des de Secretaria i Intervenció, però també és una fórmula que ens permet tenir un teatre amb 
una programació que, si es fes com una externalització estàndard, ens costaria entre 4 i 5 
vegades més. Això és possible perquè al capdavant hi ha una entitat arenyenca, l'Esperança, 
amb més de 150 anys d'història i amb un equip de professionals i voluntaris que s'hi deixen la 
pell perquè estimen el teatre, i això és el que volen fer, teatre.
 
Es una fórmula de gestió, doncs, que cal preservar, per tant demanem tots els esforços 
necessaris per trobar les fórmules jurídiques necessàries per encaixar-hi el model de gestió 
inèdit que tenim a Arenys de Mar.
 
I ara ens diran que sí, que tots ens estimem molt el teatre. Però dir "t'estimo" és molt fàcil, 
l'important és demostrar-ho. I es pot demostrar fins i tot amb petites coses com, per exemple, 
que a la via pública hi hagi indicacions del teatre.
 
Sr. Estanislau Fors: Evidentment Junts per Arenys hi votarem a favor. El que estem fent és 
posar al dia uns diners. És veritat que hi ha informes negatius d’Intervenció i Secretaria. 
Entenem que s’ha de tirar endavant, creiem que l’informe de l’enginyer segurament no és 
perfecte, però és una bona manera de regular-ho, hi ha altres mètodes, però no podem deixar 
que el Teatre Principal no cobri aquestes despeses que tenen. Quantificar-ho amb una regla de 
tres potser és la manera més senzilla de fer-ho. Avui els grups polítics no ens podíem tirar 
enrere i els de l’oposició havíem de donar suport al Govern perquè era una bona causa. Si els 
polítics, tots els que som aquí, haguéssim complert els terminis amb el Teatre Principal avui no 
estaríem parlant d’això, perquè les obres estarien acabades. Ells tindrien la seva seu i una part 
seria nostra. Però no hem sabut complir els terminis, és culpa de tots i no és culpa de ningú. 
Junts per Arenys, tot i els informes negatius, hi votarem a favor.
 
Sra. Isabel Roig: Agraeixo a tots els grups que tot i els informes negatius tirin endavant 
aquesta proposta i aprofito que han arribat uns membres de la Societat Cultural l’Esperança 
per agrair-los la seva paciència per esperar que l’Ajuntament d’Arenys de Mar enllesteixi la 
qüestió de Can Vives i per totes les despeses que han estat assumint imputables al Teatre 
Principal i que avui resoldrem. Encara queden sobre la taula temes importants, com el 
tancament del conveni i les obres del Teatre i la Societat. Esperem trobar la solució definitiva 
millor per a tots. Pel que fa al pagament de la subvenció, prefereixo que sigui el regidor 
d’Hisenda qui ho matisi.
 
Sr. Ramon Vinyes: Hi ha una qüestió de l’IPC que els Serveis Econòmics no han vist mai 
clara per tal com consta en el contracte, però hem quedat que en un mes s’ha d’aclarir el tema 
de les liquidacions d’aquests anys que presenta la Societat Cultural l’Esperança a l’Ajuntament.
 
Sr. Gerard Termes: Més que res preguntava quina és la dificultat per fer els pagaments en el 
termini acordat de cada mes. Són uns diners que  ja són en el pressupost anual, per què no es 
paga quan toca?

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web

Codi Segur de Validació 653ba40907e44b358f5819cec9772735001

Url de validació https://tramits.arenysdemar.cat/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/catala/asp/verificadorfirma.asp

Metadades Classificador:Acta  -

S
ig

n
at

u
ra

 1
 d

e 
2

A
m

p
ar

o
 M

ar
ti

n
 M

u
yo

15
/0

3/
20

18
S

ec
re

tà
ri

a

S
ig

n
at

u
ra

 2
 d

e 
2

A
n

n
ab

el
 M

o
re

n
o

 N
o

g
u

é
15

/0
3/

20
18

A
lc

al
d

es
sa

https://tramits.arenysdemar.cat/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/catala/asp/verificadorfirma.asp?codigoVerificacion=653ba40907e44b358f5819cec9772735001


20

 
Sr. Ramon Vinyes: El tràmit és el mateix que amb una factura, s’ha d’entrar per registre i 
passar per tota la tramitació burocràtica i al final es paga.
 
L’alcaldessa:  És difícil d’entendre. Quan arriba una factura primer se l’ha de mirar 
l’administrativa, després la tècnica i després la interventora, i després s’han de fer molts passos. 
El sentit comú ens diu que si hi ha un contracte amb aquesta empresa per què s’ha de trigar 
tant a pagar? Doncs perquè s’ha de comprovar i recomprovar, mirar i remirar si la factura està 
bé. El compartim, aquest procediment? No, però les lleis i els procediments ens obliguen a fer-
ho així i per això triguem tant a pagar, no nomes la factura del Teatre Principal sinó moltes 
d’altres.
 
Sr. Ramon Vinyes:  Em sembla molt bé que al Teatre Principal cobrin aviat. A mi em 
preocupen tots els proveïdors i el que voldria és que tots cobressin abans. El que volem és 
rebaixar el temps de cobrament. 
 
Sr. Gerard Termes:  Hi deu haver una diferència entre els proveïdors i les subvencions, si 
no és així no ho entenc. Reitero que és una fórmula de gestió que ens funciona molt bé, tots 
ho sabem. Si no acaba d’encaixar amb el que entenem com a estàndard –perquè es l’únic 
teatre a tot Catalunya que funciona d’aquesta manera i per això ens podem permetre tenir el 
teatre que tenim, si no, no podríem pagar–,simplement fem un esforç tots plegats.
 
L’alcaldessa:  Hi estem tots d’acord i intentarem fer un esforç. 
 
Sotmesa aquesta proposta a votació, s’aprova per unanimitat.

11. PROPOSTA D'ACORD PLE APROVACIÓ ADDENDA ECONÒMICA 2018 
SERVEI D'ATENCIÓ DOMICILIÀRIA. (PRP2018/81).

La Sra. Isabel Roig dóna compte d’aquesta proposta:

ANTECEDENTS:

1.-Aprovació per acord de Ple de 27 d’abril de 2017, conveni delegació de competències al 
Consell Comarcal Maresme del servei d’atenció domiciliària SAD.

2.-Presentació en data 12 de juliol de 2017 pel Consell Comarcal addenda econòmica de 2018 
de l’esmentat conveni.

FONAMENTS JURÍCIDS I/O TÈCNICS:

1.- Memòria tècnica favorable emesa per la Cap de Serveis Socials aprovació de l’esmentada 
addenda econòmica en data 2 de febrer de 2018.

2.-Informe jurídic desfavorable de 5 de febrer de 2018.

3.-Informe de la Intervenció Municipal.

4.-Dictamen de la Comissió Informativa d’Economia Hisenda i Administració de data....
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5.- Lleis 19/2014, del 29 de desembre, de transparència, accés a la informació pública i bon 
govern, (articles 5 i 6 i 14 ) i 19/2013, de 9 de desembre, de transparència, accés a la 
informació pública i bon govern (article 8.1 b), respecte el necessari compliment dels principis 
de transparència i publicitat informativa dels actes de gestió administrativa amb repercussió 
econòmica , mitjançant la seva inserció al Portal Municipal de transparència (Seu electrònica) al 
Portal de Transparència de la Generalitat de Catalunya per ala seva consulta pels ciutadans/nes.

Es per això i en ús de les atribucions atorgades pel article 21.1 c) de la Llei 7/1985 de 2 d’abril 
reguladora de bases de règim local que:

PROPOSO al Ple l'adopció dels següents acords:

1.-Aprovar l’addenda econòmica de 2018 del “Conveni entre el Consell Comarcal del Maresme i 
l'Ajuntament d’Arenys de Mar, per a la delegació de la competència del servei d’atenció domiciliària de 
dependència”, aprovat per acord de Ple de 27 d’abril de 2017, presentada en data 12 de juliol 
de 2017, la qual literalment diu:

“Delegació de la competència sobre el SAD de l’Ajuntament d’Arenys de Mar al 
Consell Comarcal del Maresme –Addenda econòmica 2018

1.- El període anual de la delegació de competència sobre el SAD de l’Ajuntament d’Arenys de 
Mar al Consell Comarcal del Maresme comprèn des de l’1 de gener al 31 de desembre de 
2018.

2.- Horari del servei:

Horari diürn: el comprés entre les 7:00h i les 21:00h de dilluns a dissabte en horari oficial 
d’hivern, i de 7:00h a 22:00h en horari oficial d’estiu.

Horari extraordinari: el comprés entre les 21:01h i les 06:59h de dilluns a dissabte, i els 
diumenges i dies festius en horari oficial d’hivern. I entre les 22:01h i les 06:59h de dilluns a 
dissabte i els diumenges i dies festius en horari oficial d’estiu.

3.- L’Ajuntament d’Arenys de Mar, transferirà al Consell Comarcal del Maresme els fons 
necessaris i suficients per fer front a les despeses que origini la delegació plasmada en el 
present conveni, contra la presentació per part del Consell Comarcal del Maresme de les 
liquidacions trimestrals, i d’acord amb les següents tarifes:

 El preu/hora unitari per l’any 2018 del servei de SAD - SOCIAL serà de 16,25 € (IVA 
inclòs) i del servei SAD – DEP de 5,52 € (IVA inclòs). Aquest preu resta subjecte a la revisió 
del mòdul preu/hora que pugui portar a terme la Generalitat de Catalunya.

 El preu/hora de l’horari extraordinari tindrà un increment del 25% respecte del preu/hora 
unitari establert en el punt anterior.

 El preu/hora unitari de coordinació serà de 16,25 € (IVA inclòs).

Així mateix les hores previstes per 2018 són les següents: 
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Concepte Preu/hora(IVA inclòs) Hores Preu total

SAD dependència 5,52 € 5000 27600€
Coordinació SAD 15,25€ 5 81,25€
Total any 27681,25€

Per tant, es preveu una transferència màxima de l’Ajuntament al Consell Comarcal de 
27.681,25€

4.- El Consell Comarcal del Maresme farà a l’Ajuntament d’Arenys de Mar una liquidació 
trimestral, on constaran les hores de serveis prestats, el preu unitari i les variacions que puguin 
haver tingut lloc en relació a aquesta addenda econòmica. Les diferències que sorgeixin entre 
aquesta liquidació trimestral i els termes de la present addenda econòmica es regularitzaran 
mitjançant la transferència de fons que correspongui.”

2.-Comunicar aquest acord al Consell Comarcal del maresme als efectes oportuns.

3.- Un cop signat el conveni, publicar l’anunci de la seva aprovació en el Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya i en la web del Registre de convenis de col·laboració i cooperació de 
la Generalitat, que és accessible des del Portal de Transparència, de conformitat amb l’article 
110.3 de la Llei 26/2010, de 3 d’agost, de Règim Jurídic i de Procediment de les 
Administracions Públiques de Catalunya, i a la seu electrònica de l’Ajuntament (Portal de 
Transparència), per a la seva consulta per els arenyencs/ques, a fi de donar compliment als 
principis de transparència informativa i publicitat activa als àmbits dels convenis de 
col·laboració, acollits, respectivament, als article 6.1 a) i 8.1 f) i 14 de la llei 19/2014, del 29 de 
desembre, de transparència, accés a la informació pública i bon govern.

4.- Trametre, l'acord i còpia del conveni a la Direcció general d'Administració Local del 
Departament de Governació de la Generalitat de Catalunya.

Sra. Isabel Roig: És la proposta d’acord al Ple per aprovar l’addenda econòmica d’aquest 
exercici 2018. Vull recordar que l’abril de l’any passat vam aprovar el conveni marc de relació 
amb el Consell Comarcal, aquesta addenda el que especifica són les dades de 2018. La 
memòria tècnica emesa per la cap de Serveis Socials explica tots els perquès d’aquesta 
addenda.

Sra. Soraya Real: Bé, a nosaltres, en aquest punt, ens ha costat molt entendre el per què 
dels informes negatius tractant-se del Servei d’Atenció Domiciliària.

A l’informe amb data 8 de febrer d’enguany, el TAG de l’Ajuntament informa negativament 
sobre el que es porta a aprovació avui, referint-se a les aportacions fetes en un anterior 
informe amb data 11 d’abril del 2017. La secretària del consistori, en tots dos informes, està 
d’acord a signar-los com a desfavorables.

Hem tingut accés a l’informe del 2017, i ens sembla entendre que hi ha un defecte de forma a 
l’hora de redactar el conveni per part del CCM.
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La llei que regeix aquest tipus de convenis, en el seu apartat número 2 diu literalment: h)1er; 
Els convenis hauran de tenir una durada determinada, que no podrà ser superior a 
quatre anys, tret que normativament es prevegi un termini superior.

El tècnic de l’Ajuntament el que ens diu és, i llegeixo literalment:

Examinat el contingut del conveni i de l’addenda per a l’any 2017, es comprova la 
mancança de referència expressa al règim de modificació i una durada superior en un 
any aproximadament, als 4 previstos legalment.

Per tant, pensem que hauria estat tan fàcil com demanar al CCM que refès o rectifiqués aquest 
punt concret del conveni, que clarament no s’ajusta a normativa. I que fa que avui es porti a ple 
una documentació amb informes desfavorables dels tècnics de la casa.

En l’acord signat entre l’Ajuntament i el CCM, al qual també hem tingut accés, hi ha un apartat 
precisament proposat pel mateix CCM, que diu, i també ho llegiré literal: Si creieu que cal 
incorporar algun tema que no queda especificat, us agrairíem que us poséssiu en 
contacte amb la Sra. tal, responsable del Servei d’Atenció a la Dependència.

I acabo, el que es porta a aprovació avui, compromet un acord de l’Ajuntament i el CCM fins al 
31 de desembre del 2021. 

L’any passat ja hi vam votar a favor tot i els informes negatius. Aquest any hi tornarem a votar 
a favor. Esperem que el pròxim any ho hagin pogut arreglar i els informes no siguin 
desfavorables.

Sra. Isabel Roig:  El seu portaveu, Sr. Fors, ho ha comentat a la Junta de Portaveus i la 
secretària de l’Ajuntament com a part jurídica ha explicat a tothom que l’informe negatiu no és 
contra la proposta, ni contra l’Ajuntament d’Arenys de Mar, que s’ha cansat de demanar al 
Consell Comarcal que facin aquests canvis adequats a la Llei de convenis, però el Consell 
Comarcal ha fet saber que de moment amb els 30 ajuntaments que té conveni està signant el 
mateix i que s’anirà adequant properament. Espero que a la  pròxima addenda sí que haurà 
adequat l’especificació jurídica que demanava la nostra secretària.

Sra. Amparo Martín:  Jo crec que a la propera addenda no, perquè l’addenda només recull 
les dades econòmiques de l’any, no crec que el Consell Comarcal  modifiqui el conveni.

L’alcaldessa:  En tot cas els serveis jurídics de l’Ajuntament creuen que aquest conveni no 
està ben redactat però el Consell Comarcal el firma d’aquesta manera amb els restants 29 
ajuntaments. I no només ens passa amb aquest conveni sinó amb d’altres, i creiem que és més 
important signar-lo i tenir aquests serveis que no pas barallar-nos amb el Consell Comarcal 
perquè canviï el redactat.

Sra. Soraya Real: Nosaltres en cap moment hem qüestionat la feina feta des 
de l’Ajuntament, sempre hem dit que era un error del Consell Comarcal del Maresme, i 
tampoc no estem en contra del SAD, ja hem dit que hi votarem a favor. El que entenem és que 
això s’hauria de solucionar, perquè si algun dia necessitéssim fer una modificació de crèdit no 
ens trobéssim amb cap problema.
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Sotmesa aquesta proposta a votació, s’aprova per unanimitat.

12. DONAR COMPTE DELS DECRETS D’ALCALDIA NÚM. 59 AL 147 /2018.

Es dóna compte dels Decrets d’Alcaldia del número 59 al 147/2018

Van restar-ne assabentats.

13. DONAR COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LA JUNTA DE GOVERN 
LOCAL.

Es dóna compte dels acords adoptats per la Junta de Govern Local en la sessió celebrada el dia 
30 de gener de 2018, número 4.

Van restar-ne assabentats

14. URGÈNCIES

Com a qüestió prèvia, l’alcaldessa, Sra. Moreno, sotmet a votació, la incorporació per urgència
de la proposta de:  “Moció de suport i adhesió a la vaga feminista convocada pel 8 de març de 
2018”, no inclosa en l’ordre del dia, en tant que no fora dictaminada per la Comissió 
Informativa. 

Vots a favor: Sra. Annabel Moreno Nogué,  Sr. Ramon Vinyes Vilá, Sr. Josep Manel Nogueras 
Iglesias, Sra. Isabel Roig Casas, Joaquim Mas Ferré, Sr. Jordi Muñiz Palmero, Sra. Laia Martín 
Romano, Sr. Carles Sala Parra, Sr. David Caldeira Bacardit, Sr. Gerard Termes, Sr. Estanislau 
Fors Garcia, Sr. Xavier Masgrau Gonzàlez, Sra. Susanna Mir Julià, Sra. Soraya Real Iglesias, Sra. 
Viviana Pérez Clausen i Sr. Joan Miquel Llodrà Nogueras.

Abstenció: Sra. Belen Quintero Aragon 

14.1 MOCIÓ QUE PRESENTA LA CUP,  EN SUPORT I ADHESIÓ A LA VAGA 
FEMINISTA CONVOCADA PEL 8 DE MARÇ DE 2018.

El Sr. David Caldeira dóna compte d’aquesta Moció esmenada:

El 8 de març se celebra la Diada Internacional de les dones treballadores, una jornada que 
expressa la lluita de milions de dones que no tenen res més que el seu treball com a forma de 
vida. Hem estat el conjunt de dones treballadores, que històricament hem mantingut viva la 
flama de la dignitat, contra l’explotació capitalista, patriarcal i racista, que ens nega el dret a una 
vida digna i a una sobirania plena com a dones, tant als Països Catalans com arreu del món.

La divisió sexual del treball provoca que totes les tasques de la llar i les tasques de reproducció 
i de cura que realitzem les dones, pràcticament en solitari, no tinguin valor reconegut, ni 
econòmic, ni social, ni institucional, tot i ser tasques imprescindibles per garantir el 
manteniment de la vida.
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Hem estat les dones les que hem sofert la cara més dura de la crisi, retallades de pensions, 
educació, sanitat, no implementació de la llei de dependència, regressió en drets socials. 
Mentre l’estat i les empreses es beneficien de tot aquest treball imprescindible.

Com a treballadores hem de patir també l’explotació a la feina i, encara més, si aquesta està 
associada al paper de cuidadors que el capitalisme patriarcal ha destinat a les dones de classes 
populars. Netejar, rentar, cuinar i cuidar. Les dones som les que tenim més contractes a temps 
parcial, jornades laborals mes curtes, percepció de salaris de fins a un 26% per sota dels 
homes, un menor reconeixement de la feina: Tot això amb unes institucions que estan buides 
de sobirania, en les que prima la lògica del mercat per sobre de les persones, que sostenen un 
sistema autonòmic que ens ofega i que, en comptes de garantir-nos una vida digna, ens retalla 
llibertats, ens desposseeix i ens precaritza.

L’alliberament del patriarcat només serà possible lluitant organitzades per posar la vida al 
centre i així es reivindica a la Vaga feminista del pròxim 8 de març.

En virtut de l’exposat el Grup Municipal de la CUP proposa al Ple de l’Ajuntament d’Arenys de 
Mar l’adopció dels següents ACORDS:

PRIMER.- Donar suport i recolzament a la vaga general feminista convocada el proper 8 de 
març, facilitant que els treballadors de l’ajuntament es puguin adherir a la vaga i difonent la 
convocatòria de la vaga general feminista a través dels mitjans municipals.

SEGON.- Establir clàusules per evitar l’escletxa salarial entre homes i dones als contractes i 
licitacions que efectuï l’ajuntament, evitant la contractació amb aquelles empreses en les quals 
es detectin aquesta escletxa salarial en qualsevol dels seus estaments.

TERCER.- Implementar el protocol del Pla d’igualtat.

Sra. Belén Quintero: La CUP tiene la costumbre de presentar las mociones por urgencia y 
no da tiempo a analizarlas, si las presentase una semana antes tendríamos tiempo para 
trabajarlas. Esta moción necesita mucho tiempo para  trabajarla,  es un tema super importante, 
no es un tema simplemente de apoyo porque ahora viene el 8 de marzo.
 
Creo que esta moción tiene mucho peso y un calado muy importante. Esta huelga afirma que 
“nos convocamos todas para quebrantar los privilegios de una sociedad patriarcal, capitalista y 
sin normativa”, o el llamamiento “pararemos nuestro consumo, el trabajo doméstico y los 
cuidados, el trabajo remunerado y nuestros estudios para demostrar que sin nosotras no se 
produce y sin nosotras no se reproduce”. Estas son las afirmaciones para el llamamiento de la 
huelga y yo no me veo con esas afirmaciones,  no creo que esta tenga que ser simplemente la 
finalidad de la huelga, creo que es un tema mucho más importante, como para poder sentarnos 
y trabajar estos puntos todos juntos. Luego estaría de acuerdo en votar la moción, pero así, lo 
siento, no puedo darle apoyo.
 
Sr. David Caldeira: Certament  l’alliberament del patriarcat no es fa només el 8 de març 
sinó els 365 dies de l’any. És cert que la moció la vam presentar fa 36 hores i per tant no hi 
havia el temps suficient per treballar-la, però sí per llegir-la. Ho dic perquè ha llegit coses que 
no són a la moció.
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El dia 8 de març hi ha una vaga general que es convoca en defensa d’una recuperació o 
restitució d’una situació molt més normalitzada en l’àmbit laboral i familiar de les dones 
treballadores, i  hi ha molta feina a fer.
 
 Vots a favor: Sra. Annabel Moreno Nogué,  Sr. Ramon Vinyes Vilá, Sr. Josep Manel Nogueras 
Iglesias, Sra. Isabel Roig Casas, Joaquim Mas Ferré, Sr. Jordi Muñiz Palmero, Sra. Laia Martín 
Romano, Sr. Carles Sala Parra, Sr. David Caldeira Bacardit, Sr. Gerard Termes, Sr. Estanislau 
Fors Garcia, Sr. Xavier Masgrau Gonzàlez, Sra. Susanna Mir Julià, Sra. Soraya Real Iglesias, Sra. 
Viviana Pérez Clausen i Sr. Joan Miquel Llodrà Nogueras.
 
Vots en contra: Sra. Belén Quintero Aragón 
 
15. PRECS I PREGUNTES
 
A) PRECS
 
15.1  PRECS DE LA CUP
 
1. Atès que al carrer de la Perera, la pilona és la millor opció, i la defensada pels veïns, 
demanem que, per evitar més accidents, on es pugui, s’afegeixi un rètol que informi al 
conductors que s’està entrant a una zona on alguns accessos estan regulats per pilones.
 
S’hi inclou  la pregunta número 2 presentada per la Sra. Quintero, del grup municipal del PP:
 
2. Hemos podido ver como la pilona de la Calle Parera, ya ha sido reparada en un par de 
ocasiones en poco tiempo.  Que valoración hacen de esta actuación. Y que coste tienen ahora 
las reparaciones? 
 
S’hi inclou  la pregunta número 14 presentada per la Sra. Real, del grup municipal de JxA:
 
14. Vist que ja són dues vegades que la pilona del carrer de la Perera pateix col·lisions i 
desperfectes, té algun pla l’equip de govern per evitar aquests accidents?
 
Sra. Laia Martín: El senyal a què fa referència ja està col·locat, però està clar que cal 
reforçar la senyalització. És per això que s’instal·larà un semàfor que indicarà si es pot passar o 
no. A més, s’ha demanat a l’empresa que redueixi el temps que triga la pilona a tornar a pujar, 
ja que triga molt. El cost de la reparació ha estat de 1.800€, que assumeix l’Ajuntament en 
primer lloc, però que després es reclamaran als conductors.
 
Sra. Belén Quintero: Podem reclamar el cost a aquestes persones? I, es farà, aquesta 
reclamació?
 
Sra. Laia Martín: Sí, que es pot.
 
15.2 PRECS DE JxA
 
1. Preguem al govern que arregli el lateral de la carretera N-II, el tram que va des de la 
rotonda del Mercadona fins a la rotonda del Caprabo. Hi ha sots i l’asfalt està molt malmès, i 
és un perill per als vehicles que hi circulen.

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web

Codi Segur de Validació 653ba40907e44b358f5819cec9772735001

Url de validació https://tramits.arenysdemar.cat/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/catala/asp/verificadorfirma.asp

Metadades Classificador:Acta  -

S
ig

n
at

u
ra

 1
 d

e 
2

A
m

p
ar

o
 M

ar
ti

n
 M

u
yo

15
/0

3/
20

18
S

ec
re

tà
ri

a

S
ig

n
at

u
ra

 2
 d

e 
2

A
n

n
ab

el
 M

o
re

n
o

 N
o

g
u

é
15

/0
3/

20
18

A
lc

al
d

es
sa

https://tramits.arenysdemar.cat/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/catala/asp/verificadorfirma.asp?codigoVerificacion=653ba40907e44b358f5819cec9772735001


27

 
Sra. Laia Martín: Recollim el seu prec. Entenc que no es la vorera sinó la calçada. Ho 
traslladarem a Carreteres, que és qui ha de fer el manteniment.
 
Sra. Viviana Pérez: No teníem clar si era competència nostra o de Carreteres, també 
s’hauria de fer un seguiment perquè a Carreteres deuen rebre moltes sol·licituds o queixes.
 
2. Preguem al govern que arregli les tanques dels baixos de les feixes del Xifré. Suposen, cada 
dia que passa, un greu perill per a tothom que deambuli per allà.
 
Sra. Laia Martín: Recollim el seu prec i així ho farem.
 
Sra. Viviana Pérez: També volíem remarcar que aquests dies, amb aquests freds, hi ha molta 
gent sense sostre que va allà a dormir, i també és una zona escolar i els nens s’hi colen. 
Esperem que no tinguem cap desgràcia per lamentar.
 
3. Dies enrere vam poder veure que el govern municipal penjava un tuit a les xarxes que, lluny 
d’informar sobre una notícia que cobria TV3, el que feia era criticar la resta de mitjans de 
comunicació, valorant negativament la qualitat informativa dels que no publiquen les notícies 
segons el gust del consistori. Més tard, amb criteri i encert, el tuit es va retirar del compte 
municipal. Esperem que l’equip de govern demanés disculpes a qui convingués i esperem que 
això no torni a passar en el futur.
 
Sr. Jordi Muñiz: Compartim el sentit d’aquest prec. Es va escriure precipitadament. En cap 
moment ens volíem referir als mitjans de comunicació que habitualment donen cobertura a la 
nostra vila i demanem disculpes novament als que es van sentir ofesos. Per evitar confusions es 
va eliminar, no va estar penjat més de dues hores.
 
B) PREGUNTES
 
15.1 PREGUNTES DEL PP
 
1. Hace mas de un año que hicimos una pregunta en el Pleno sobre las actuaciones que se 
habían de hacer en la peña del pasaje Pompeu Fabra.  Nos dijeron que en breve empezarían las 
actuaciones. Después de un año,  no se ha hecho nada. ¿Tienen pensado actuar en breve en 
esta zona?¿
 
L’alcaldessa: Aquesta zona l’arranjarem quan fem tot el projecte del carrer Pompeu Fabra, 
que està inclòs en les meses de concertació de la Generalitat. El projecte ja està aprovat i el 
que falta fer és la redacció dels plecs. Ens estem esperant a fer-la perquè el  9 de març entra 
en vigor la nova llei de contractes públics i, per tant, ja farem aquests plecs d’acord amb 
aquesta nova llei. En principi aixo es començarà  durant l’any 2018.
 
3. El próximo julio vuelve el  Canet Rock y se vuelve a realizar en terrenos de Arenys de Mar. 
¿Qué tasa abona la organización por el uso de los terrenos al Ayuntamiento?  ¿Es posible hacer 
una valoración del coste que supone a nuestro Ayuntamiento?
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L’alcaldessa:  El Canet Rock abona dues taxes: una per a l’obtenció de la llicència d’activitats i 
l’altra per totes les despeses de la policia, que està les 24 hores fent el servei allà. Per tant, el 
cost per a l’Ajuntament és zero.
 
Sra. Belén Quintero: Però quina taxa és? La de vigilància?
 
L’alcaldessa: Sí, li passaré l’import.

4. Felicitamos al regidor del área de comunicación por la creación de la nueva web,  ya que la 
que teníamos hasta el momento, estaba  a nuestro parecer desfasada. ¿Pueden darnos el coste? 
¿Y su valoración?

S’hi inclou la pregunta número 13 presentada per la Sra. Real, del grup municipal de JxA:

13. Hem vist que l’Ajuntament ha estrenat nova pàgina web. Ha estat elaborada pels nostres 
tècnics? Si no és així, a qui se li ha encarregat la feina i quin cost ha suposat?

Sr. Jordi Muñiz: La web municipal tenia una imatge obsoleta  i  en necessitava una de nova. 
Era impossible assumir per part dels tècnics municipals aquest nou disseny, i ha anat a càrrec 
de l’empresa Ample 24, que és qui n’ha fet el manteniment els últims deu anys. El cost de 
manteniment anual està subvencionat per la Diputació, el que sí ha pagat l’Ajuntament és el 
nou disseny i la seva programació perquè s’integri amb la base de dades de la qual s’alimenta la 
web. Això ha tingut un cost de 2.420 euros IVA inclòs. El més important d’aquest canvi és que 
el nou web és ara responsiu, un nou format; això vol dir que s’adapta automàticament al 
format de pantalla dels telèfons mòbils i les tauletes, cosa que és molt important perquè les 
estadístiques ens demostren que, cada cop més, els usuaris accedeixen a la web a través de 
dispositius mòbils.

5. En el anterior número de L’Agenda ponían de manifiesto el descontrol que hay en el tema de 
los guals y que hay muchas situaciones en las que no se está al corriente de pago. Hace más de 
una año preguntamos por el tema y el gobierno nos dijo que se pondrían pronto con el 
tema. ¿Tienen alguna novedad? 

L’alcaldessa:  Com saben, teníem un pla d’ocupació que va fer tota una base de dades dels 
guals que estaven pagant la taxa i els que no, i volíem posar ordre en aquest assumpte dels 
guals. El 30 de gener vam tenir una reunió amb els tècnics en la qual vam acordar que 
enviaríem una carta a totes les persones que tenen entrada i sortida però no tenen placa per 
advertir-los que s’han de treure el corresponent permís de gual i donant-los un tràmit 
d’audiència, cosa que s’ha de fer als Serveis Tècnics, però hem tingut una persona que va 
acabar el seu contracte i ara s’hi torna a reincorporar i, per tant, les administratives podran 
abordar aquestes cartes.   

Sra. Belén Quintero: Hi ha un estudi de l’import? 

L’alcaldessa: No, no en tenim ni idea, però sí que sabem que hi ha molts guals que no paguen 
la taxa o que tenen la placa però que no paguen,  per això tenim ganes de regularitzar-ho.

6. ¿Como se encuentran las obras que hay que hacer para obtener la licencia de obras del 
pabellón? ¿Estaban las partidas ya guardadas por inversión y todavía no se han realizado? 

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web

Codi Segur de Validació 653ba40907e44b358f5819cec9772735001

Url de validació https://tramits.arenysdemar.cat/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/catala/asp/verificadorfirma.asp

Metadades Classificador:Acta  -

S
ig

n
at

u
ra

 1
 d

e 
2

A
m

p
ar

o
 M

ar
ti

n
 M

u
yo

15
/0

3/
20

18
S

ec
re

tà
ri

a

S
ig

n
at

u
ra

 2
 d

e 
2

A
n

n
ab

el
 M

o
re

n
o

 N
o

g
u

é
15

/0
3/

20
18

A
lc

al
d

es
sa

https://tramits.arenysdemar.cat/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/catala/asp/verificadorfirma.asp?codigoVerificacion=653ba40907e44b358f5819cec9772735001


29

Sr. Jordi Muñiz: Tinc un dubte, no sé si es refereix el nou pavelló o a la remodelació que s’ha 
de fer a la pista Part3. 

Sra. Belén Quintero: La pista coberta, per a la qual no tenim llicència.

Sr. Jordi Muñiz:  La partida la tenim. Els pressupostos que tenim són antics i n’estem 
demanant de nous. Hem vist que tenim moltes deficiències de tot el que s’ha de fer i de tot el 
necessari per obtenir la llicència. 

Sra. Belén Quintero: S’han de fer més obres de les que teníem pensat fer?

Sr. Jordi Muñiz: No ho sabem encara. El que em detectat és que hi ha alguns defectes. Ho 
estem analitzant per veure si s’ha d’ampliar o no.

Sra. Belén Quintero: No té prevista cap data?

Sr. Jordi Muñiz: No, fa poc que hem agafat aquest projecte.

Sra. Belén Quintero: Jo, durant els anys que vaig estar de regidora d’Esports, no ho vaig 
aconseguir, però esforcem-nos-hi, perquè no pot ser que una administració municipal no tingui 
llicència. 

Sr. Jordi Muñiz: Els tècnics municipals diuen que podem estar tranquils i que podem fer 
servir les instal·lacions. Estem esperant els nous pressupostos que s’ajustin a la realitat.

7. ¿Se ha podido avanzar en la negociaciones con Adif, en referencia a la concesión del 
aparcamiento de la estación? 

L’alcaldessa:  S’ho estan mirant els tècnics, va lent però va caminant.

Sra. Belén Quintero: No hay previsiones, ADIF está esperando.

L’alcaldessa: Potser ADIF està esperant però la seva proposta de conveni no es podia agafar 
per enlloc.

Sra. Belén Quintero: Sap si estan oberts a una renegociació?

L’alcaldessa: Sí, a nosaltres també ens interessa.

8. ¿Como se encuentra el proyecto de urbanización de la calle Doedes? 

L’alcaldessa: El projecte el va redactar el nostre delineant, que ha estat de baixa més de dos 
mesos, i se l’ha mirat l’arquitecte superior. Ara resta acabar unes coses per poder-lo aprovar i 
crec que la setmana que ve es podrà licitar amb la nova llei i que en sis mesos estarà acabat.

9. La calle Doedes, a la altura del número 52, mas concretamente la montaña que esta detrás 
de los edificios, es una zona en la que el Ayuntamiento limpiaba y quitaba toda la vegetación 
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cuando podía ser causa de peligro. Actualmente no se hace ninguna actuación y nos parece que 
realmente puede ser peligroso.  ¿Se han planteado hacer algo.?? 

Sra. Laia Martín: Aquest espai no és municipal, per tant l’Ajuntament no hi pot entrar i 
netejar-lo. Si es detecta que està malament, es requereix als propietaris que ho facin.

Sra. Belén Quintero:  Per què no es va fer mai un requeriment? 

Sra. Laia Martín: Abans s’havia fet des de l’Ajuntament, però un requeriment, no. El que s’ha 
de fer és el requeriment i si no, ja ho farà l’Ajuntament subsidiàriament.

Sra. Belén Quintero:  Encara que pot ser perillós, perquè està molt deixat.

Sra. Laia Martín:  Primer hem de fer el requeriment i si no, ja ho farem nosaltres.

Sra. Belén Quintero: És una reivindicació dels veïns i és un assumpte prou important 
perquè es requereixi als propietaris que ho facin. 

15.2 PREGUNTES DE LA CUP

1.  L’equip de govern s’ha reunit amb el veïnat del carrer de l’Església, Torre, Sant Ramon,          
Sant Josep i Frederic Marés per mirar de consensuar quin model de gestió de l’accés és el més 
adequat? S’ha pensat en l’opció d’una pilona?

S’hi inclou  la pregunta número 7 presentada pel Sr. Fors, del grup municipal de JxA:

7. Està ja en funcionament la càmera del carrer de l’Església?

Sra. Isabel Roig:  No, no està en funcionament. Està destapada perquè s’estan fent proves de 
programari, tècniques, de connexió amb la fibra òptica i l’Ajuntament... Sempre he dit que fins 
que no hi hagi la comunicació feta a tots els veïns afectats no es posarà en marxa i quan estigui 
en marxa, no s’hi posarà la màquina sancionadora, sinó que hi haurà 1mes o 2,  els que faci 
falta, de prova  per acomodar-nos a totes les incidències que hi pugui haver.

Quant a la pregunta de la CUP, sí que hi ha hagut dos actes informatius, un que es va fer a la 
Sala Arnau amb el veïnat d’aquest indret i l’altre a la Sala Noble del Calisay amb establiments 
que fan càrregues i descàrregues o equipaments del carrer de l’Església. Sempre es va posar 
sobre la taula  el tema de la càmera i es va descartar una pilona perquè el lloc on anava 
instal·lada, entre la plaça de l’Església i la Riera, és una zona de joc. També es va pensar en un 
arc de gàlib però l’impacte per a la plaça de l’Església era brutal i no es podria permetre. La 
càmera ens ha semblat un recurs bo per al veïnat i és en això que treballem.

Estem a punt de fer la connexió i estem també en contacte amb els Serveis Tècnics per fer 
coincidir l’arranjament de les lloses que s’ha de fer al carrer de l’Església i l’entrada en 
funcionament de la càmera.

Sr. David Caldeira: Nosaltres ja sabíem que s’havia reunit amb el veïnat, el que volíem dir és 
si ho tornarien a fer, perquè hem parlat amb bona part del veïnat i no hi ha una bona recepció 
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respecte a la càmera però si de la pilona. En tot cas estaria bé que hi tornessin a parlar perquè 
n’hi ha una part que la càmera no la veuen gents clara.

Sra. Isabel Roig: Farem un comunicat a tot el veïnat afectat, però també li puc dir que, junt 
amb el cap de la policia, m’he reunit amb molts veïns que tenen problemàtiques o incidències 
concretes i quan vam explicar la flexibilitat que té aquest sistema tothom ho va entendre, però 
estem oberts a parlar-ne amb tothom que vulgui i si cal a fer un altre acte. 

Sr. David Caldeira: Més que comunicar, el que proposàvem era que hi parlessin, perquè 
comunicar és molt direccional. Ja sé que hi ha veïns que els sembla bé i n’hi ha d’altres que no. 
S’ha de mirar de consensuar-ho i trobar una solució, perquè pots rebre una comunicació a la 
bústia però llavors ja està tancat el diàleg, i hi ha molts veïns que no hi estan d’acord. 

Sra. Isabel Roig:  A l’acte també es va dir que si d’aquí a uns mesos veiem que no funciona 
doncs es canvia, no hi ha cap problema. El que sí vull recordar és l’origen de tot plegat. Tenim 
una demanada del Síndic de Greuges de Catalunya que ens demana que posem solucions per a 
un veí en concret, a qui s’ha destrossat el balcó sis vegades pel pas de vehicles d’alçada. La 
càmera, la pilona, l’arc de gàlib són una solució a aquesta problemàtica però també és un 
raonament històric, volem el carrer de l’Església amb prioritat per als vianants i pacificat. En tot 
cas, farem les reunions que calgui.   

Sr. Estanislau Fors: A nosaltres no ens agrada la càmera de seguretat com a mesura 
dissuasiva per no passar, ens agrada la càmera de seguretat com a mesura de control i de 
seguretat per als ciutadans, perquè no entrin a les cases a robar. Segur que hi ha molts veïns a 
qui agrada aquesta mesura, però majoritàriament, no. Ni al veí del balcó no li agrada que li 
posin la càmera, sobretot perquè el problema del carrer de l’Església són els camions de 
transport d’una sèrie d’establiments que tenen l’entrada pel carrer de l’Església i hi entraran 
igual amb la càmera o sense.  

Qualsevol persona arenyenca que vulgui anar amb cotxe al Teatre Principal, la perruqueria, el 
massatgista, necessitarà autorització per poder passar i no ser multat per la càmera de 
seguretat? Entenem que alguna cosa s’ha de fer per pacificar més, no crec que sigui un gran 
problema dels cotxes, sinó dels camions d’alt tonatge. La càmera pot perjudicar les persones 
que hagin d’utilitzar algun servei el carrer.

Sra. Isabel Roig: Està solucionat. Hem parlat amb proveïdors habituals, usuaris, amb gent que 
fa càrrega i descàrrega, i a més a més es farà el  vestit a mida. No és una càmera de seguretat 
sinó un lector de matrícules. Dissortadament si no es prenen unes mesures determinades per 
fer-ho efectiu, la gent no compleix.

2.  Molts familiars que acompanyen mainada a la llar d’infants amb cotxet i passen per la 
baixada Professor Castelló, en alguns trams, perquè la vorera és estreta, han de baixar-ne i 
anar pel mig de la calçada, amb el risc que això suposa, atès els revols, l’estretor i la manca de 
visibilitat del carrer. L’equip de govern pensa prendre alguna mesura per resoldre aquest 
problema?

L’alcaldessa:  És un tema històric. Des que està feta aquesta baixada és un problema de molt 
difícil solució, perquè just a dalt hi ha un mur que aguanta les terres, però tenim la intenció 
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d’estudiar si es pot retallar una mica aquest mur i fer la vorera més ampla. Tenim uns diners 
del romanent de carrers del 2016 i mirarem si es pot fer aquesta actuació.

Sr. Gerard Termes: Tant de bo que es pugui arreglar d’aquesta manera, seria una molt bona 
solució,  però si no és possible, nosaltres havíem pensat que es podia tallar l’accés. Penso que 
és prou important perquè es pugui tallar una hora el trànsit com es fa en altres escoles.

3.  Quant ha costat l’exposició “Clarisses, passat, present i futur”? Qui l’ha pagat?

S’hi inclou la pregunta número 10 presentada pel Sr. Fors, del grup municipal de JxA:

10. Quin és el cost que ha tingut l’exposició al Convent de les Clarisses i des de quina 
regidoria s’ha assumit aquest cost?

L’alcaldessa: Nosaltres, quan vam comprar les Clarisses, teníem moltíssimes ganes de fer 
unes jornades de portes obertes perquè tothom hi pogués accedir, perquè, com que era un 
convent de clausura, molt poca gent sabia la joia que amagaven aquells murs. Vam pensar que 
seria una molt bona idea fer una exposició dels treballs de final de carrera de dues arquitectes, 
la Mireia Martín i la Laia Olazábal. La Mireia Martín va estar encantada de poder-ho  fer i es 
encarregar de realitzar el disseny, els panells, col·locar-los, muntar l’exposició, fer les visites 
guiades, canviar l’exposició de lloc i dur-la a la Sala de les Bótes del Calisay i després la 
desmuntarà. També li vull agrair que va anar a buscar els plànols originals del convent que eren 
a França.

Quant ha costat? En un principi 1.800 euros, però després ho vam haver d’ampliar perquè el 
primer cap de setmana hi va haver 9 visites guiades i el cap de setmana següent hi van haver 7 
visites més, per tant, un total de 2.300 euros. En total han sigut 20 visites guiades, perquè 
també en vam fer per al personal de l’Ajuntament. Hi han passat un miler de persones, i de fet 
ens estan demanant que es tornin a fer. Però alguna jornada de portes obertes sí que es pot 
fer, però visites guiades no, perquè la Mireia ha marxat a viure fora  de Catalunya. Qui ho ha 
pagat?  L’Alcaldia.

Sr. Gerard Termes: Gràcies per la informació. Jo vaig  veure l’exposició i estava molt ben 
feta i la Mireia s’explicava molt bé, però volíem que quedes palès que ens sembla que el fet que 
aquesta obertura de portes estigui tan propera a la consulta sobre la ubicació de la Biblioteca 
condiciona una mica aquesta consulta. Entenc que no hi havia un altre moment per fer-ho, 
però que quedi dit que genera desigualtat entre les diferents opcions, sobretot tenint  en 
compte que és una exposició que s’ha pagat des de l’Ajuntament i que aquest no s’hauria de  
posicionar sobre cap opció. Entenc que si hi havia uns projectes fets seria absurd amagar-los, 
però el resultat de tot això és que ho condiciona.

L’alcaldessa: Només vull recordar que l’adquisició de les Clarisses es va fer el 21 de 
desembre i l’exposició es va inaugurar el 10 de febrer, per tant, van passar dos mesos entre 
una cosa i l’altra, i tenim un paper signat amb Junts per Arenys que ens fa prometre que la 
consulta es farà abans del 10 de març. Ha coincidit, sí, però mala fe, zero, perquè aquest 
govern sempre ha dit que en el moment que comprés les Clarisses faria unes jornades de 
portes obertes, pel que li he dit abans, perquè és un convent que sempre ha estat tancat a la 
població, per tant teníem moltes ganes d’obrir les portes i que tothom ho veiés. Ha coincidit, 
però mala intenció cap ni una. De veritat que no ha estat tendenciós. Ja sé que 
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institucionalment l’Ajuntament no s’ha de posicionar però sí que és cert que aquest govern 
sempre ha defensat que la Biblioteca havia d’anar a les Clarisses i històricament tots els 
governs que han passat per l’Ajuntament ho han defensat. Vull deixar molt clar que ha coincidit 
en el temps però que no ha sigut de cap manera intencionat.

Sr. Gerard Termes: No hem sortit a atacar, simplement que quedi dit que ha coincidit, que 
no hi havia cap més moment per fer-ho, però que no hi ha cap mala intenció. Que la gent 
tingui aquesta objectivitat a l’hora de decidir, perquè és evident que condiciona. Al cap i a la fi 
hi ha una consulta, si estigués tan clar que tothom vol la Bilbioteca allà no caldria fer-la, si es fa 
és perquè el poble parli. 
 
4. Es pensa convocar el PEPPA en previsió de possibles actuacions a les Clarisses i Can Ramis?

L’alcaldessa: El PEPPA es convoca quan hi ha un projecte entrat i valorat que afecta un edifici 
protegit, però de moment no hi ha res. De Can Ramis, se n’ha presentat un avantprojecte, 
encarà no hi ha el projecte entrat.

Sr. David Caldeira: Per tant, quan presentin aquest projecte convocaran el PEPPA.

5. El pensen convocar a la tarda?

L’alcaldessa: Així ho farem.

6. S’ha assabentat la constructora de les obres de can Quintana que si troben alguna resta 
paralitzin l’obra?

7. Hi haurà un control de l’obra per part de l’Ajuntament?

L’alcaldessa contesta les dues preguntes: És una obra que ens preocupa molt a tots, no 
perquè l’obra sigui perillosa sinó per la seva ubicació. Està en un solar que dóna a la plaça de 
l’Església, al Pas Sota Estudi i al rial Sa Clavella, on l’accés es molt difícil per fer una obra tan 
gran, a més d’estar en un lloc com la placeta on es fan moltes coses durant tot l’any. Ens 
preocupava tant, que els tècnics municipals es van reunir en diverses ocasions per elaborar tot 
el calendari, el cronograma i com es farien aquestes obres. Però jo com a regidora 
d’Urbanisme em vaig voler reunir amb tots ells: amb l’arquitecte, el director de l’obra, 
l’empresa que fa l’enderroc, l’empresa que fa l’estructura i la que fa l’edifici, els vaig dir que ens 
preocupava aquesta obra i els vaig preguntar per on volien fer passar els camions. Van dir que 
per la placeta, amb un passadís fix. Els vam demanar que no ho fessin per la placeta, que ho 
fessin   pel rial Sa Clavella, i majoritàriament ho faran així, però quan portin la grua ho faran 
per la placeta i, com que ens fa por que s’enfonsi, hi hauran de posar unes plaques de ferro. Els 
hem dit que aquestes plaques s’han de treure el cap de setmana i hi han estat d’acord. En 
aquesta reunió també hi havia la policia per la qüestió de la mobilitat,  i vam quedar així. 

En els propers dies hauran de fer l’enderroc, ells saben que hi poden trobar restes. L’arxiver 
municipal  no ho creu perquè el cementiri està més al centre de la placeta. Nosaltres estarem 
molt alerta perquè no ho amaguin. És una obra que durarà un any i mig; el més molest durarà 
sis mesos, l’enderroc i  l’aixecament de l’estructura. Estan avisats que els dies de Sant Jordi i de 
les festes majors de juliol i agost no podran treballar. La voluntat de totes les empreses 
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vinculades a aquesta obra va ser molt bona i esperem que no ens portin més problemes que 
els inevitables. 

Sr. David Caldeira: La pregunta anava molt lligada amb l’aportació que ha fet l’arxiver i amb 
el fet que es garanteixin les visites constants del tècnic de l’Ajuntament.  

8. El 10 de març de 2017 es va fer una reunió a l’Ajuntament amb representants de 
l’Ajuntament, de Costes, de Ports, de la Generalitat, de la Confraria i de la Plataforma 
Preservem el Litoral. Aquesta reunió es va fer arran de la voluntat del Ministerio de recuperar 
els dragatges davant del port. En aquesta reunió es va parlar de crear la Taula de treball de la 
comarca per definir com volem el litoral. Quan es pensa convocar?

L’alcaldessa: Té tota la raó, jo em vaig comprometre amb totes les persones que hi havia a la 
reunió. Ho vam deixar aparcat i intentaren recuperar la idea i impulsar-la.

Sr. David Caldeira: Quan es convoqui ens n’informa, més que tot per traslladar-ho a la 
Plataforma. 

9.  Com és que l’Oficina de Turisme tanca en diumenge?

Sr. Jordi Muñiz: Segons el Decret 66/2014, de 13 de maig, de regulació dels serveis 
d’informació, difusió i atenció turística de Catalunya, el qual estableix a les oficines de turisme 
requisits en qüestió d’horaris d’obertures, funcions de personal, serveis  i característiques  
físiques per continuar formant part de la Xarxa d’Oficines de Turisme de Catalunya, els mínims 
d’obertura són des de Setmana Santa a octubre, ambdós inclosos, i aquells períodes de màxima 
afluència turística, d’acord amb les característiques de la destinació,  amb un mínim de quatre 
hores diàries cinc dies a la setmana, i els dies de descans no poden coincidir amb dissabte, 
diumenge ni festiu. 

Ara es considera temporada baixa i no tenim el personal per fer un horari com a l’estiu, però 
sí que ens comprometem a partir de Setmana Santa, que ja tindrem personal de reforç, a obrir 
tots els dies. 

Sr. Gerard Termes: Em sembla molt bé, però jo m’ho miro des del punt de vista del ciutadà 
o d’algun visitant, i sembla molt estrany que l’Oficina estigui oberta el dimecres i no el 
diumenge, que és el que s’espera d’una Oficina de Turisme, però almenys posar-hi un cartellet 
que digui que està tancat i que si volen informació han d’anar al Calisay. 

Sr. Jordi Muñiz:  És cert que podem avisar. Sí que poden anar a la Biblioteca i al Calisay i 
tenim unes noves guies que es troben a diversos llocs. També és cert que l’Oficina de Turisme 
no és per a la gent de la vila, és per als visitants que vénen a fer turisme. En aquesta època ve 
molt poca gent i si hem d’escollir el dia de festa, doncs és el diumenge, que venien dues o tres 
persones.

Sr. Gerard Termes: Jo diria que a l’Oficina de Turisme no hi ha cap cartell; s’hi podria posar 
“l’oficina està oberta de tal dia a tal dia i en tal horari”, i que poden anar al Calisay. I una altra 
cosa, encara que un diumenge vinguin tres persones, si no l’obrim no vindrà ningú i el que 
hauríem d’aconseguir és que vinguin més visitants.  
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Sr. Jordi Muñiz: No qualsevol punt municipal pot ser punt d’informació turística. En aquest 
poble actualment tenim el Museu i el Punt d’Informació de Turisme. El Calisay no és 
pròpiament un punt d’informació, es podria fer però necessitaríem una persona per a aquesta 
feina. Hi ha uns fullets nous, que els turistes poden agafar, amb uns codis dels edificis d’interès 
arquitectònic.

Sr. Gerard Termes: L’important és que quan una persona arriba sàpiga on anar a buscar 
informació.

10. Per què no s’està aplicant la tarifació social a l’escola bressol?

S’hi inclou  la pregunta número 6 presentada pel Sr. Fors, del grup municipal de JxA:

6. En quin punt està el tema de la tarifació social de l’escola bressol?

Sr. Ramon Vinyes: L’autorització del Ministeri i de la Generalitat per accedir a les dades de 
la renda no ha arribat fins aquest mes. Pel març s’aplicarà la tarifació social, però abans 
enviarem una carta a les famílies per dir-los la tarifació social que els toca i si no hi estan 
d’acord que presentin al·legacions.

Sra. Susanna Mir: Entenc que s’aplica el preu públic a partir del mes març i s’envien les 
cartes ara. I no es podria posposar un mes? Perquè per a les famílies més afectades pot ser un 
temps molt just.

Sr. Ramon Vinyes: Jo crec que la majoria hi estarà d’acord i si algú no hi està d’acord i té la 
raó se li tornaran els diners.

Sr. Gerard Termes: No ho retardem més. Dubto que les famílies que tinguin els ingressos 
més alts i hagin de pagar més, treguin el nen de l’Escola Bressol. En canvi, un nen ha deixat 
d’anar-hi perquè no pot pagar. És un tema prou delicat. Estaria bé que tot això estigués molt 
ben informat. Ja hem tingut prou errors fins ara. És evident que hem d’anar cap a la tarifació 
social a l’Escola Bressol  i a tota la resta de serveis, perquè és l’única manera que tenim 
d’intentar garantir igualtat d’oportunitats en l’àmbit municipal. Això vol dir que generi el mateix 
esforç per a tothom. Haver de pagar una quota de 153 euros no suposa el mateix esforç per a 
una família que ingressa 600 euros que per a una que n’ingressa 2.000. Sobretot cuidem el 
tema de la informació perquè no fracassi aquest projecte.

Sr. Ramon Vinyes: Per això enviarem una carta a les famílies però ja ens avancem per fer la 
tarifació per no anar-ho endarrerint més. Hem de tenir present que vam aprovar les 
Ordenances però després es van modificar. La idea era que al mes de gener es pogués aplicar. 
Al gener no teníem l’autorització per poder consultar la renda, la tenim ara i ja la podem 
consultar. Sap greu si alguna família no hi ha pogut entrar, poden anar a Serveis Socials. 
L’Escola Bressol té també un problema d’èxit: la tenim plena. Això ens hauria de preocupar per 
als propers anys. 

Sr. Gerard Termes: La tenim plena aquest any, l’any passat no ho estava. Jo tenia entès que 
el que vam fer era aprovar-ho a  les Ordenances i que s’havia de fer la publicació i al novembre 
ja els cobraríem amb la tarifació social. Quedava pendent el 10% de descompte per als 
monoparentals i les famílies nombroses, que no sortia a l’Ordenança, i per no allargar el tràmit 
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es va dir que es faria a partir del gener. Als usuaris se’ls ha d’explicar aquest problema de 
l’autorització. 

Sr. Ramon Vinyes: Si les famílies volen ho poden consultar a la direcció de l’escola o a la 
Regidoria. Té raó, des de l’Ajuntament es podia haver explicat, però ningú no creia que passés 
tant de temps per tenir l’autorització. 

15.3 PREGUNTES DE JxA

1.Preguntem al regidor de Fires quan té previst elaborar un nou reglament de Fires.

Sr. Joaquim Mas: El reglament de Fires és una de les accions que tenim en el PAM. En 
aquests moments estem immersos en altres activitats però és una de les accions que tenim 
previstes de fer. Conec un esborrany que es va fer el 2015 però que l’antic secretari no veia 
amb bons ulls. És un tema que tenim pendent que quan puguem l’engegarem.

Sra. Viviana Pérez: Perfecte, perquè és una acció que està prevista en el PAM  i creiem que 
per impulsar el turisme, que és un tema clau en els propers mesos, aniria bé complementar 
amb activitats com fires i comerç. I el fet de disposar d’aquest reglament ens donarà una 
seguretat jurídica i legal a l’hora d’organitzar aquestes activitats i que siguin de major qualitat.

2. Preguntem al govern si té previst redactar un pla de mobilitat, acció inclosa en el PAM per 
desenvolupar durant el 2017.

Sra. Laia Martín: Sí, vam demanar el recurs tècnic a la Diputació, ens el van concedir, i fa un 
mes aproximadament ens van demanar que els féssim arribar la documentació d’acceptació i la 
disponibilitat pressupostària, ja que és un recurs cofinançat. Ens van dir que al març o abril ja 
haurien adjudicat l’empresa i que podríem començar a treballar el pla.

Sra. Viviana Pérez:  Entenc que com a recurs de la Diputació els oferiran un seguit de 
consultores en temes de mobilitat i vostès escolliran  a partir de les necessitats que han 
plantejat a la fitxa de subvenció. El que sí que demanaria és que ens fes arribar quins punts 
volen incloure en aquest pla de mobilitat, perquè pensem que la planificació de la mobilitat a 
Arenys de Mar és una prioritat. Per tant, hem de consensuar també quin tipus de mobilitat 
volen prioritzar, si el privat, la bicicleta, els vianants... I quan ens movem no només per 
l’interior sinó en altres municipis, la qüestió del transport urbà. I els temes de l’aparcament i 
l’accés a les urbanitzacions, que també s’haurien d’abordar.

Sra. Laia Martín: Aquest és un recurs l’import. En la fitxa, quan ho sol·licites, hi ha inclosa la 
participació ciutadana. És un estudi que és bastant complet. Quan tinguem la consultoria ho 
acabarem de comentar.

3. Ens pot facilitar el govern un inventari dels vehicles elèctrics o híbrids dels quals disposa? 
Quina utilitat se’n fa i de quines àrees depenen?

Sra. Laia Martín: Si no li sap greu, li passaré d’aquí uns dies, ja que el cap de la brigada està 
de baixa i ara no li puc facilitar el llistat detallat.
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4. Ens agradaria saber l’estat actual de parades del mercat dels dissabtes. Quantes baixes i altes 
hi ha hagut? De les parades que queden vacants, es pensa convocar concurs per adjudicar-les?

Sr. Joaquim Mas: Aquesta pregunta ja me la va fer fa dos mesos i ja li vaig respondre. Vol 
que li torni a contestar? Actualment hi ha 89 parades en el mercat de venda no sedentària. Hi 
ha hagut un total de 5 baixes. Actualment hi ha cinc vacants. Ara mateix no ens plantegem un 
nou concurs ja que estem en espera de l’aprovació de la nova ordenança que Secretaria té a 
les seves mans i quan es pugui es convocarà la Comissió de seguiment.

Sra. Viviana Pérez: I quan estigui aprovada aquesta ordenança entenc que ens convocarà en 
breu a tots els grup per treballar plegats. 

Sr. Joaquim Mas: Efectivament.

5. A petició d’alguns veïns, demanem al govern que indiqui quines parcel·les de Portimar II 
pensen vendre i que exposin per a què. S’ha parlat amb els veïns?

L’alcaldessa: Miri, el procés per vendre patrimoni no funciona així. Tu no parles amb els 
veïns per dir-los: mira, em vull vendre el patrimoni. La venda de patrimoni té un procés 
administratiu que és el següent: ha de sortir el lot, s’ha de publicar en un diari oficial, es posa 
un preu que és el preu de mercat, i a partir d’aquí pot comprar qui ho consideri oportú. No 
s’ha informat els veïns perquè no ho hem de fer així. 

Quina és la intenció l’Ajuntament en vendre’s patrimoni? Doncs perquè ens hem adonat que 
tenim moltes parcel·les propietat de l’Ajuntament de les quals no traiem rendiment ni en 
traurem mai, perquè justament en aquestes que pregunta vostè a Portimar II, només s’hi pot 
fer xalets, i l’Ajuntament no en vol de xalets, i per tant els diners que obtindríem de la venda 
d’aquestes parcel·les els faríem servir per invertir-los a fer o arreglar equipaments. 

Sra. Viviana Pérez: A alguns col·lectius d’aquesta urbanització els hauria agradat que quedés 
com a zona verda o com zona comunitària per a la mateixa urbanització, però si només s’hi 
pot fer xalets només en traurem rendiment econòmic.

L’alcaldessa:  Els veïns podrien comprar aquestes parcel·les i si en lloc de fer-hi un xalet hi 
volen fer una piscina comunitària ho podran fer, amb els corresponents permisos. El que han 
de fer és informar-se i quan surti a concurs la venda de tot aquest patrimoni optar a comprar-
lo.

8. Per què el carrer de Montplana s’ha fet amb asfalt imprès? Se’ns va dir que era el seu alt 
cost el motiu pel qual no era emprat en el carrer de la Perera.

L’alcaldessa:  És que el carrer de Montplana és una obra de la Llei de barris, és un projecte 
que està fet fa molts anys i sempre s’ha fet amb asfalt imprès i el carrer de la Perera era un 
procés participatiu on hi havia uns diners amb els quals s’havia de fer tot el carrer. Es va 
convocar els veïns, se’ls va dir que l’asfalt imprès era molt car i que hi havia la possibilitat de 
col·locar-hi llambordes, que era molt més bonic i que en el moment que s’hagués d’arreglar el 
carrer era molt més fàcil fer-ho. Són dos projectes absolutament diferents. 
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Sr. Estanislau Fors: Nosaltres enteníem que el millor era l’asfalt imprès. No pot ser que 
anem fent carrers amb diferents models cada vegada. Enteníem que hi havia un consens de què 
era el millor, i quan van fer el carrer de la Perera que estava el projecte  fet i estava decidit 
allò,  es va canviar perquè es va dir que era massa car. Enteníem que a partir d’ara se seguia un 
mateix criteri. 

Crèiem que era tan car perquè només hi havia una empresa que ho feia, i de cop em trobo el 
carrer Montplana amb asfalt imprès. Per tant, entre tots posem uns criteris, i quan s’hagi de fer 
un carrer que se segueixi sempre un mateix mode.

9. Quin és el nivell de seguretat pel que fa a robatoris que té la nostra vila? Hem pogut veure i 
sentir helicòpters dels Mossos sobrevolant el poble i per això preguntem al govern si ha 
augmentat la incidència quant a delictes o bé només és una qüestió de pura prevenció.

Sra. Isabel Roig:   El nivell de robatoris a Arenys de Mar és més baix que la mitjana de 
Catalunya i de moltes poblacions del Maresme, però ens preocupa la seguretat i per això 
estem treballant dia a dia. En els últims tres anys ha canviat el modus operandi del tipus de 
robatoris que s’estan fent a les poblacions de la nostra comarca. Així com abans hi havia més 
robatoris a empreses i robatoris silenciosos a les cases quan la gent dormia,  ara en canvi es 
fan en cases fora del radi de la població. Hi entren quan és de nit i saben que no hi són i roben  
petites coses, tauletes, joies, diners. Se les posen a la motxilla i s’amaguen al bosc. D’aquesta 
gent, en diuen boscosos. Per aquest motiu els darrers dies ha sobrevolat aquest helicòpter dels 
Mossos, que van amb càmera tèrmica i que a través del bosc podrien veure els presumptes 
lladres.

Aquests robatoris els treballem molt, i coordinats amb els  Mossos. Durant el dia es fan 
dispositius de seguretat, s’ha canviat el tipus de patrullatge: ara es fa molt fora vila, amb els 
llums blaus alertant i fent prevenció; mes patrullatge de tarda-nit de paisà però també 
uniformats segons les zones i els indicis. 

Diuen els experts en seguretat que aquesta manera de robar demostra que no són experts 
com 5 anys enrere, que hi va haver una sèrie de robatoris molt important, els autors dels quals 
sembla que eren bandes provinents de la guerra de Bòsnia que tenien molts coneixements. Ara 
són lladres que actuen quan no hi ha ningú al domicili, que van i vénen, perquè els darrers 
mesos els punts àlgids varien; l’any 2016 va ser el mes de juliol, quan es vam perpetrar més 
robatoris a Arenys, i per contra l’any 2017 va ser el mes de març, i aquest any hem començat 
amb menys robatoris que els altres anys.

També li voldria comentar que estem en els paràmetres habituals, una mitjana de 0,28 a 0,30 
robatoris per dia,  però tot i que siguin habituals,  tot  i que siguin més baixos que d’altres, no 
parem de treballar-hi. Algunes coses que fem són: controls  de pas diaris a urbanitzacions i 
tancament de carreteres a hores determinades del dia, s’ha intensificat el patrullatge i la forma  
de patrullar i es fan comissions tècniques de treball entre Policia Local i Mossos i taules de 
coordinació institucionals; precisament demà en tindrem una. 

Aquestes són les dades d’aquest operatiu que fa 48 hores que no està en marxa. Demà serà 
l’ocasió, amb l’inspector en cap dels Mossos, de comentar que sembla que és un mecanisme de 
prevenció però també de pressió, perquè quan hi ha els presumptes lladres voltant per alguna 
població tots aquests elements ajuden a dissuadir i a fer que se’n vagin cap un altre lloc.
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Sr. Estanislau Fors: Amb aquesta pregunta no volíem crear alarma, el que volíem saber era 
que això era preventiu, que no es que hi hagi un augment de robatoris. Nosaltres estem a 
favor de posar càmeres de seguretat amb lectura de matrícula de cotxes com tenen altres 
poblacions, segurament això ajudaria a aconseguir que no entrin a robar a cap casa. Felicito a 
totes les forces de seguretat perquè és una nova mesura que entenem que és molt efectiva.  

Sra. Isabel Roig: Dos comentaris, coincideixo en la diagnosi, que no hi ha d’haver alarma 
social perquè estem parlant d’una mitjana habitual i hem baixat fins i tot en furts al carrer i 
estrebades. Quant a les poblacions que tenen càmeres, aquestes no han servit de res, perquè 
van a peu i tapats amb passamuntanyes.

11. El proppassat 25 de gener, ens vam reunir amb el govern per parlar del procés participatiu 
de les Clarisses. En aquesta reunió, JxA vam demanar que es convoqués una reunió amb el 
Servei de Biblioteques de la Diputació per tal de conèixer la posició d’aquests sobre la 
possibilitat que l’antic convent aculli la nova Biblioteca. El 15 de febrer, JxA vam entrar una 
instància demanant un altre cop i de manera formal a l’equip de govern que citessin a la 
direcció del Servei de Biblioteques de la Diputació. Ho han fet? Perquè no tenim cap resposta 
respecte a això.

Sra. Isabel Roig: La instància no m’ha arribat. La Xarxa de Biblioteques de la Diputació de 
Barcelona no avala el procés participatiu que duem a terme a Arenys de Mar. Ells entenen que 
la ubicació d’una biblioteca s’ha de decidir sobre criteris tècnics i també que entrin dins les 
normatives del mapa de lectura de Catalunya i els estudis que fan ells. Ells sempre han apostat, 
i  és un treball que farem a posteriori del procés participatiu, per la participació a l’hora de 
definir el model de biblioteca que volem, i que es pugui debatre entre els usuaris.

A la pregunta de si hi ha algun estudi de gerència de biblioteques, Arenys de Mar en té una 
carpeta plena. S’han fet projectes bàsics, preprojectes,  a mesura que han anat canviant les 
opcions;  quan es va posar en primer lloc les Clarisses, es va fer; quan s’hi va posar el Calisay... 
La gerència de Biblioteques entén que la ubicació s’ha de moure en paràmetres tècnics.

Sr. Estanislau Fors: Jo crec que no ens entenem. El dia 25 de gener vam demanar a la 
regidora Laia Martín si podia convocar la gerent del Servei de Biblioteques de la Diputació. Ho 
vam fer públicament a la ràdio. Nosaltres volem que vingui perquè hi ha moltes coses que 
abans de la consulta s’han de saber, volem tenir les coses molt més clares. Volem que quan es 
consulti la ciutadania tingui la màxima informació, del que val, com ho pagarem, què implica, si 
ho paguem a crèdit o amb romanent, les entitats que estan al Calisay o al Xifré on aniran... i a 
hores d’ara n’estem molt lluny.

L’alcaldessa: Vostè va posar dues condicions per a la compra de les Clarisses: una era sortir 
a la foto el dia de la compra i l’altra era fer la consulta.

Sr. Estanislau Fors: Crec que ho treu de context. Em sembla que vaig dir que estaria bé que 
tots els partits que vam votar a favor de la compra de les Clarisses sortíssim a la foto, i vostè 
fins i tot em va dir si volia anar a la firma del notari.

L’alcaldessa: Vostè demana la màxima informació. La regidora Sra. Martín ha convocat a tots 
els partits de l’oposició, ha enviat tota la informació, us ha demanat les vostres aportacions. 
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Hem contractat una empresa per fer aquest procés participatiu i aquesta consulta, la població 
tindrà la màxima informació. En el tríptic que hem enviat hi ha la calendarització. Vostè demana 
que donem el cost de cada una de les opcions. Ja sap que per tenir el cost de la rehabilitació de 
cada una de les opcions s’ha de fer un projecte del Calisay, del Xifré i de les Clarisses,  i sap 
que això és impossible de tenir-ho en dos mesos. Donarem tota la informació, perquè la 
regidora, la tècnica i l’empresa que hem contractat són diligents. 

Explicarem com aquest govern voldria pagar això: doncs venent-nos patrimoni. I estem parlant 
amb el Ministerio de Cultura, amb la Diputació i amb la Generalitat, per obtenir subvencions 
per poder fer aquesta rehabilitació.  M’alegro molt que hagi canviat de parer i anem tots junts 
perquè això sigui una realitat. Gràcies, perquè és un projecte de vila i un projecte molt 
important. 

Vostè potser es va equivocar i si ha de rectificar, rectifiqui, però va dir a El Dominical de Ràdio 
Arenys que diria a la gent que no votés. Això és molt difícil de justificar, que un polític demani 
a la població que no voti, sobretot quan van ser vostès els qui ens van imposar aquesta 
consulta. I si per fer-ho s’ha de tenir tota la informació, en el sentit de saber què passaria amb 
les entitats que hi ha al Calisay o al Xifré si guanyés una d’aquestes opcions, o de dir també que 
s’hauria de rehabilitar igualment les Clarisses perquè alguna cosa hi hem de fer ara que hem 
aconseguit comprar-la després de tants anys, doncs li asseguro que tota aquesta informació la 
tindran objectivament aquest cap de setmana. I incideixo molt en això, perquè una cosa és 
criticar els polítics i dir que de vegades no són objectius (de fet jo no ho sóc, perquè jo votaré 
i sempre he treballat en la compra de la Clarisses per posar-hi la Biblioteca), però una cosa és 
que jo o els regidors no siguem objectius,  i una altra que no ho siguin els tècnics o els 
professionals de l’empresa. Em sembla una manca de respecte dir que la consulta no és 
objectiva. M’alegra  que ara digui que hem d’anar tots junts perquè és veritat, perquè és una 
opció de vila decidir on ha d’anar la Biblioteca. Hem aconseguit una cosa molt difícil, gràcies a 
vostè, que és la compra de les Clarisses.  

Sr. Estanislau Fors: Li demanem que ens faci participar de les reunions. Una consulta s’ha de 
fer tots junts, i no que ens donin la informació dos dies abans com a un vilatà normal. Per tant, 
nosaltres coneixem les limitacions i que hi ha coses que no es poden saber, com ara què 
costarà exactament, però sí que hi pot haver una orientació del que pot costar la rehabilitació 
d’aquests edificis i és d’això que nosaltres tenim dubtes. M’agradaria que em convoquessin per 
aclarir aquestes coses i així jo no hauria de transmetre els meus dubtes a la població.

L’alcaldessa:  Si vol em pregunta el que no li queda clar i jo li donaré tota la informació. El 
que passa és que vostè està barrejant coses, la compra de les Clarisses i la consulta. Ara s’està 
fent la consulta i serà plenament objectiva i el que m’agrada molt és que ara treballin perquè  
sigui el més participativa possible, perquè ens preocupava allò que va dir a la Ràdio.

12. En quin punt està la tria del nou defensor a la nostra vila?

L’alcaldessa: Hem tingut entrevistes amb uns quants candidats i quan tinguem la seva 
resposta quedarem amb l’oposició per consensuar entre tots quina pot ser la millor persona 
per dur a terme aquesta tasca.
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Sr. Estanislau Fors: El normal seria que sabéssim els noms abans i que després poguéssim 
opinar. Em sembla molt bé que busquin gent, però no que s’esperin a tenir-los per reunir-se 
amb l’oposició. M’està dient que està fent reunions amb gent.

L’alcaldessa: Li dic que estic fent entrevistes amb gent. Per cert, la seva regidora em va dir 
que em donaria una proposta i encara no me l’ha la donat. Vostès  saben que estem fent 
aquest procés, nosaltres no volem imposar res, per això estem fent entrevistes amb uns quants 
candidats, no nomes amb un, dos o tres.

Les entrevistes no són per dir a algú: “Seràs el defensor del ciutadà”, sinó per dir-li: “Hem fet 
una tria de persones i entre aquestes persones surt el teu nom. T’interessaria? Doncs sí o no”. 
I quan tinguem la resposta de tots, ja els ho direm. Si vostès tenen un altre candidat, ho diuen i 
li trucarem.

Sr. Estanislau Fors:  Vostè no ho entén. Quan vaig tancar el pressupost amb en Ramon 
Vinyes vaig donar un nom que el govern també havia pensat. Aquesta persona, que semblava 
clara, ha dit que no. M’agradaria que no m’ho hagués hagut de dir ell sinó el govern.

L’alcaldessa:  Miri, jo em reuneixo amb el seu grup i els explico totes aquestes coses.

Sr. Estanislau Fors:  S’ha de reunir amb mi perquè sóc el cap de grup. Simplement 
m’agradaria estar informat de les persones que vostè està decidint, perquè som part 
participativa en aquest tema.

15. Hem vist que s’ha arranjat el lateral de la B511 amb Professor Castelló. Ha tingut en 
compte l’equip de govern que la carretera queda ara a la mateixa alçada i nivell que el lateral? 
Hi ha previstes mesures de protecció?

Sra. Laia Martín: Està al mateix nivell que ja estava, simplement s’ha repicat el que ja hi havia 
perquè estava en molt mal estat. S’han mantingut les pilones de color groc precisament per 
seguretat.

Sra. Soraya Real: Demanem que s´ho mirin bé, perquè encara que em diguin que està al 
mateix nivell, no és així, ja que el desgast propi del pas del temps havia format un esglaó de 
ciment, sorra i herbes que feia una separació natural amb la carretera. Ha quedat molt bé però 
tinguin en compte potser d’afegir-hi alguna pilona. Gràcies.

Sra. Laia Martín: En tot cas ho mirarem i si de cas afegirem pilones on faci falta.

16. Quines novetats té la regidora de l’àrea sobre el projecte de la Nevera Solidària?

Sra. Isabel Roig: Bones i imminents. Demà al matí  llimem els darrers dubtes transcendentals 
en els temes de salut publica, aliments i caducitat. Els Serveis Socials municipals van consultar al 
Consell Comarcal  i els van dir que a la Generalitat hi ha un especialista en salut pública que 
és qui ha començat a implantar les neveres solidaries a Catalunya. També hi assistirà el regidor 
de Sanitat i entenc que ens posarem d’acord i podrem resoldre tots els dubtes.

Sra. Soraya Real:  Entenem, doncs, que l’equip de govern està d’acord amb la implantació 
d’aquest projecte i que s’ha compromès amb l’entitat que el demana. 
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Sra. Isabel Roig: Estem parlant sempre de prova pilot. La implantació d’aquest projecte al 
País Basc és important, a Barcelona ciutat també, però en pobles com el nostre no ho és tant. 
Si la Nevera Solidària no es fa servir pel que està previst, que és evitar la cultura del 
malbaratament i poder compartir aliments que puguin fer servei altres persones, si és un niu 
d’incivisme,  si provoca problemes, és evident que Arenys de Mar no estarà preparat per tenir 
un projecte d’aquesta mena. D’això, n’hem parlat amb la gent de Mans d’Arenys, però com que 
hi havia aquests temes de sanitat, els volem tenir clars, i la idea és que pugui entrar en 
funcionament com a prova pilot i que avaluem si Arenys està preparat o no per tenir-la.

Sra. Soraya Real: També volem saber quin és el parer dels tècnics de Serveis Socials, ja que 
l’àrea de Salut Pública penja d’ells en l’organigrama municipal. Li dic, perquè en l’anterior 
mandat, quan jo era regidora, la seva posició era clara, que no es podia fer aquest projecte. 
Vostè ho recordarà bé perquè als consells de benestar en parlàvem i molt. Gràcies.

Sra. Isabel Roig: En el passat Consell de Benestar vam convidar gent de Mans d’Arenys i ens 
van explicar el projecte. Jo entenc que en el proper Consell pot ser un bon moment per 
exposar tot aquest seguit de problemes, o senzillament per decidir que encara hi ha dubtes 
sobre la taula i que hi continuarem treballant.

17. Dies enrere, vam poder sentir la regidora de Medi Ambient explicant a Ràdio Arenys que 
es posava en marxa una línia de telèfon de 24h d’atenció 365 dies l’any i durant les 24h del dia 
per tal que els vilatans poguessin registrar queixes, incidències, resoldre dubtes o sol·licituds 
diverses sobre la recollida d’escombraries. Després hem pogut llegir també al web de la nostra 
emissora local, que l’empresa Recolte ha aclarit, que la línia telefònica només funciona de 9 a 3 
i de dilluns a divendres, que 24h només hi ha un servei de correu electrònic i la bústia de veu. 
Ens pot aclarir la regidora el malentès? I en tot cas, s’ha valorat alguna altra actuació, tenint en 
compte que les incidències no tenen ni horari ni data en el calendari?

Sra. Laia Martín: En aquest telèfon s’hi pot trucar en qualsevol moment. En horari d’atenció, 
s’atén directament, i fora d’aquest horari (nit, cap de setmana), es pot deixar un missatge. En 
tot cas, tant si hi ha trucada o missatge, l’empresa  al matí següent es posa en contacte amb la 
persona. 

Fins ara, que es trucava directament a l’Ajuntament, fora de l’horari d’atenció no es podia 
deixar missatge ni ens quedaven les trucades registrades. Tenir un servei amb atenció directa 
24h té un cost elevadíssim que l’Ajuntament no pot assumir. En tot cas, creiem que aquest 
servei agilitza la resolució de les incidències, ja que com que és l’empresa que rep les trucades 
directament, les pot resoldre més ràpidament. En tot cas, setmanalment, ens envien un full de 
seguiment amb totes les trucades, detall de la incidència i resposta donada.

18. Té alguna previsió l’equip de govern de retirar els símbols franquistes que encara podem 
trobar en alguns edificis de la nostra vila? Esperem que sigui així, ben aviat, i que, a més, restin 
conservats en els equipaments més convenients –museu o arxiu– per a la memòria de les 
generacions presents i futures.

L’alcaldessa: No és que tinguem una previsió de retirar-los tots alhora, sinó que quan 
detectem una placa amb símbols franquistes comencem els tràmits per intentar retirar-la. En 
tenim una de detectada als habitatges Joan XXIII i ens hem de posar en contacte amb la 
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comunitat perquè la retirin. Si vostès en tenen més de detectades, els agrairé que ens ho 
diguin.

Sra. Viviana Pérez: En tenim dues de detectades, una al carrer Montal i l’altra al carrer 
Pineda, i seria convenient retirar-les, sobretot perquè alguna fins i tot conté el jou i les fletxes. 
En aquest moment de repressió que estem vivint i que Arenys s’ha declarat municipi per la 
independència, creiem que s’haurien de treure.

I atès que no hi ha més assumptes a tractar l’alcaldessa aixeca la sessió a les 21:45 hores, de la 
qual  jo, la secretària, dono fe.

                                                                                  Vist i plau
La secretària                                                               L’alcaldessa
Amparo Martín Muyo                                                 Annabel Moreno Nogué
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